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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 021-05/21-01/5 

URBROJ: 238/27-04-01/02-21-2 

Samobor, 15.09.2021. 

 

NEVERIFICIRANI 

ZAPISNIK 

s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 15. rujna 2021. 

godine u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Započeto u 15.00 sati. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran 

Gorše, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, 

Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko 

Matijaščić, Denis Meczner, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Željko Stanec, Miran Šoić 

 

PROČELNICA: Valentina Horvat 

 

OSTALI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Juro Horvat, pročelnici Grada 

Samobora 

- Slavko Inić, voditelj Referade za komunalnu infrastrukturu i promet u Upravnom odjelu za 

komunalne djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Sabina Čaušević, referentica za opće poslove u Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke 

poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Ivica Karoglan, direktor trgovačkih društava Komunalac d.o.o. i Odvodnja Samobor d.o.o. 

- Nikolina Puljić Glasnović, Mirjana Dimnjaković, Jelena Vojvoda, Anica Francetić Kufrin, 

Martina Trošelj, Sandra Ivanuš, ravnateljice ustanova Grada Samobora  

- Marijana Radek, tajnica Samoborskog športskog saveza 

- Stjepan Črnjak, predsjednik Zajednice tehničke kulture Grada Samobora 

- Krešo Beljak, saborski zastupnik 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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 IRENA FRANCEKOVIĆ – Pozdravljam sve prisutne vijećnike, goste, medije i sve 

koji su se najavili na ovu sjednicu, gradonačelnicu, dogradonačelnika, pročelnike i otvaram 3. 

sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora u ovom sazivu. 

Prvo bih molila gosp. Rizmanovskog da prozove sve vijećnike da vidimo da li imamo 

kvorum.  

 

IGOR RIZMANOVSKI – Možemo krenuti s prozivkom vijećnika. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Konstatiram da su svi vijećnici nazočni, znači 21 vijećnik 

je nazočan, te možemo početi s radom sjednice. 

Prije početka ove sjednice imamo dvije stvari o kojima vas moram obavijestiti. 

Udruga gradova organizira program obuke vijećnika gradskih vijeća. Grad Samobor to 

organizira za naše članove Gradskog vijeća, 1. i 2.10., znači petak i subota, sljedeći tjedan. Prvi 

dan bi počeo u 15.00 sati popodne pa do nekih 19.00 sati, a drugi dan u subotu ujutro od 9.00 

sati pa do 12.15 sati. Molila bih samo ukratko da vas Igor prozove da vidimo koliko vijećnika 

bi ustvari moglo biti prisutno na toj obuci. Dnevni red za taj program ste dobili, te vas molim 

da se izjasnite tko bi mogao doći taj petak i subotu. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozvao vijećnike i utvrdio nazočnost vijećnika na 

programu obuke. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Sada na osnovu ovoga ćemo vidjeti u dogovoru s 

gradonačelnicom što ćemo, kako i kada. 

Imam još jednu stvar za pročitati, a to je odluka SDP-a kojom obavještavaju Gradsko 

vijeće, pročelnicu gđu Valentinu Horvat i gradonačelnicu da sukladno članku 25. Poslovnika 

Gradskog vijeća obavještavamo vas da smo osnovali Klub vijećnika Socijaldemokratske partije 

Hrvatske u Gradskom vijeću Grada Samobora. 

Za predsjednicu Kluba vijećnika izabrali smo Sanju Horvat Iveković. 

Vijećnici koji ulaze u Klub su: Davor Daničić, Maja Gračanin, Sanja Horvat Iveković, 

Darko Lisec i Miran Šoić. 

Ovo je obavijest koju molim da primite na znanje, a isto tako mogu i ostale stranke 

osnovati klub u kojem mora biti minimalno troje vijećnika. 

Još jednom bih vas molila kada se prijavite za raspravu, zbog novinara, da se predstavite 

svaki imenom i prezimenom kada dolazite za govornicu. 

 

Prije usvajanja dnevnog reda dobili ste u materijalima Zapisnik sa 2. sjednice, pa vas 

molim da svojom rukom izglasate da li ste suglasni, odnosno prvo da li netko ima primjedbe 

na Zapisnik. Nema nitko. 

Tko je za to da se usvoji Zapisnik sa prošle sjednice takav kakvi ste dobili? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 

„za“) donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 20. 

kolovoza 2021. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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IRENA FRANCEKOVIĆ – U materijalima ste dobili Dnevni red, s time da ste danas 

dobili materijal mailom i dobili ste ga danas ovdje a vezano za točku 13., pa vas isto tako molim 

da dizanjem ruku potvrdite Dnevni red za današnju sjednicu. 

Molim vas da s glasanjem „za“ potvrdimo dnevni red za današnju sjednicu.  

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 

"za") usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. 

godinu 

2. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2021. godini 

3. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2021. godini 

4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č.br. 5519/1, z.k.ul. 6732, 

k.o. Samobor, u pov. od 33 m², sukladno geodetskom elaboratu  

5. Prijedlog odluke o financiranju naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni 

uvid postojećih podataka katastra za k.o. Domaslovec 

6. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II. u Samoboru 

7. Prijedlog odluke o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog 

urbanističkog plana grada Samobora 

8. Prijedlog zaključka o sklapanju dodatka ugovoru o osnivanju prava služnosti na javnim 

površinama u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda Lug Samoborski – PS V. Jazbina – VS Otruševec 

9. Prijedlog zaključka o otpisu potraživanja prema trgovačkim društvima radi 

nenaplativosti dospjelih obveza 

10. Prijedlog zaključka o prihvaćanju informacije o provođenju katastarske izmjere u svrhu 

izrade katastra nekretnina na području grada Samobora za k.o. Rakovica  

11. Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Samobor 

12. Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje 

sportskim objektima Sportski objekti Samobor 

13. Prijedlog zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

14. Prijedlog zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

15. Prijedlog zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora 

trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. 

16. Izvješće o radu trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu 

17. Izvješće o radu trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2020. godinu 

18. Izvješće o izvršenju programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice 

Samobor za 2020. godinu 

19. Izvješće o radu i poslovanju te izvješće o izvršenju financijskog plana Pučkog 

otvorenog učilišta Samobor za 2020. godinu 

20. Izvješće o izvršenju programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna 

Samoborskog muzeja za 2020. godinu 

21. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zajednice tehničke kulture grada Samobora 

za 2020. godinu 

22. Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2020. godinu 

23. Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2020. godinu 

24. Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2020. godinu 



4 

 

25. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 

2020. godinu 

26. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj 

i kolovoz 2021. godine 

27. Ostale informacije. 

 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Otvaramo Aktualni sat, u kojem vijećnici mogu 

postavljati  pitanja. 

Znači prema Poslovniku možete postaviti dva pitanja i jedan prijedlog za 

gradonačelnici, pročelnike, mene, bilo koga, ako smatrate to relevantnim. 

Molim vas, tko se prvi javlja za diskusiju u Aktualnom satu? 

 

IVAN HORVAT – Imam dva pitanja za gđu gradonačelnicu. 

Prvo pitanje odnosi se na budućnost visokoškolske ustanove u gradu Samoboru. Znamo 

da je potkraj mandata prethodne vlasti pokrenut postupak osnivanja visokoškolske ustanove, 

pa me interesira dokle se došlo s priprema, gdje će biti locirana visokoškolska ustanova i kada 

otprilike očekujemo upis prvih studenata? 

Drugo pitanje je komunalne naravi. Naročito ljetnih mjeseci osjećamo kakav je problem 

s opskrbom vode u brdskim predjelima, znači, sva mjesta koja nisu pod vodovodom Grada 

Samobora, odnosno zagrebačkim vodovodom. Znamo da otprilike preko trideset lokalnih 

vodovoda postoji u Gradu Samoboru. Organizirani su na različite načine, jedan od njih je i 

vodovod Grdanjci o kojem brine Udruga građana Grdanjci, na taj način da smo potpisali ugovor 

sa Sken-mont-om, sami skupljamo novce za popravak i to relativno dobro funkcionira. Ima 

mjesta u kojima to ne funkcionira tako dobro, trebalo bi to nekako rješavati. Interesira me 

općenito kakav je načelni stav nove uprave o tim lokalnim vodovodima i da li da mi i dalje 

skupljamo novce i održavamo naš vodovod ili se to nekako vodi nekom drugom rješenju? 

Osobno smatram ovako kako smo riješili u Grdanjcima je to jako dobro riješeno. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Tko će odgovarati na pitanja? Gradonačelnice izvolite. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Hvala na pitanjima. Što se tiče visokoškolskog obrazovanja, ja 

se osobno uvijek zalažem za to s obzirom da sam bila djelatnik na fakultetu, i svakako ću 

poticati razvoj toga. Ono što je zatečeno, moje pitanje resornom pročelniku je bilo na koji način 

se pripremaju programi, tko radi na izradi programa. Dakle, razgovarali smo o tome i tu se 

stalo, a ono što je u planu dalje razvijati, po meni, ti programi nisu dobro pripremljeni, na tome 

će se morati puno kvalitetnije raditi i to je jedan od predmeta rasprave, odnosno u što ja želim 

uključiti i vijećnike i predsjednicu Gradskog vijeća. Dakle, to neće biti samo moja odluka, nego 

želim da svi zajedno konstruktivno donesemo odluku u kojem smjeru bismo željeli razvijati 

naše visokoškolsko obrazovanje u gradu Samoboru. Što se tiče financiranja, dakle, nama na 

redoslijed dolazi rebalans i sama izrada proračuna. Sukladno odlukama o tome u kojem smjeru 

želimo ići to ćemo uvrstiti onda i u rebalans i u proračun. Dakle, želim da konstruktivno 

raspravimo, a ja ću i s predsjednicom vijeća o tome raspravljati, a i ono što je dogovoreno da 

imamo međustranačko vijeće gdje će predstavnici pojedine stranke imati priliku sudjelovati u 

raspravama. To je nešto što je dugoročno i u što svi moramo biti uključeni. Ako ima netko 

potpitanje oko toga stojim na raspolaganju. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa na pitanju. Sada imamo brdski vodovod. 

 PETRA ŠKROBOT - Generalno pitanje što se tiče vodovoda, ono što sam 

komunicirala, odrađeni su sastanci u ministarstvu i vodovodu i odvodnji. Dakle, problematika 
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onoga što je i gosp. Horvat naveo je da imamo trideset tri lokalna vodovoda koja bi trebalo 

okrupniti. Ono što su krenuli razgovori u javnosti po pitanju aglomeracije Samobor uredba je 

došla jučer i tu nas se svrstava zajedno s Jastrebarskim i Zaprešićem, usmjerava nas se ka 

Zaprešiću, a tu sada govorim o vodovodu i odvodnji. Neki stav VIJ-a je, zadnji puta sa sastanka, 

bio da bi oni htjeli da se usmjerimo ka Zagrebu i s vodovodom i odvodnjom, pa je ovo sada 

novi moment što je došlo da nas se usmjerava s odvodnjom prema Zaprešiću. Ono što mogu 

reći da ćemo mi zastupati interes Grada i da nikako nećemo dopustiti da ono što smo kao Grad 

stvarali infrastrukturu da prepustimo to nekome na upravljanje. To je jedna stvar, a što se tiče 

održavanja tih vodovoda gosp. Horvat je rekao da je on zadovoljan načinom kako je to trenutno 

uređeno u Grdanjcima, dakle trenutno, to je kratkoročno rješenje i to je ozbiljno i o tome 

možemo prodiskutirati. Trenutno nam je to rješenje dok ne riješimo generalno problematiku 

vodovoda i odvodnje, ali je ono što mogu reći krenuli smo intenzivno raditi na rješavanju te 

problematike. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvali lijepa, sljedeća se javila gđa Marija. 

 

 MARIJA LINDIĆ – Eto, imala bih dva pitanja za našu gradonačelnicu. 

 S obzirom da sam ja predsjednica Udruge Etno fletno već duže godina i zalažem se za 

tradicije i običaje i za sve naše starine da ne zgine što od starine. Vi ste u samom svom 

predizbornom govoru govorili da ćete se zalagati za staru jezgru, za obnavljanje naših fasada 

starog dijela grada. Molila bih vas da nam rečete kada i na koji način bi vi to napravili? 

 Isto tako imam još jedno pitanje, s obzirom da Udruga ima prostore tu s ove strane i s 

ove strane ovih naših mještana tu bližnjih stalno se žale na buku. Htjela bih znati kada bi vi taj 

bukobran mogli postaviti, jer se ljudi zaista žale da je velika buka? Nije buka od nas, od 

Crvenog križa, nije od 151., mi smo zaista tihi, ali buka je velika kada su tu događanja, pa bih 

vas molila da odgovorite i na to pitanje. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem se gđi Lindić. Gradonačelnice izvolite. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Što se tiče udruga ja sam već razgovarala s gđom Lindić i zna 

da imaju moju podršku, zahvalna sam na tome što čuvaju našu tradiciju. 

 Što se tiče obnove pročelja postoje projekti EU s kojima se može financirati obnova 

pročelja i postoji jedan projekt koji bi obuhvatio kompletnu obnovu naših pročelja. Ono što je 

tu potrebno riješiti, i prije svega, prvi korak u tome je s vlasnicima objekata iskomunicirati, a 

ima onih koju su uvijek za i koji su protiv, udobrovoljiti ih i podržati ih da se uključe u taj 

projekt. Dakle, dugoročno gledano to je u planu financiranjem sredstava iz EU fondova krenuti 

u uređenje pročelja u našem centru. 

Drugo pitanje što se tiče bukobrana, koliko su me informirali pravnici, s pravne strane 

bukobrani se mogu ugraditi samo uz autoceste, odnosno uz prometnice, nije ih moguće graditi 

baš u naseljima, jer tu možemo stvoriti dodatan problem da nas onda neki drugi susjedi krenu 

tužiti ili žaliti se na to da smo im mi zaklonili pogled, ili da smo napravili nešto što nije u skladu 

sa zakonom. Tako da potrebno je pronaći alternativu za rješavanje te buke, u komunikaciji sam 

također s nekim od mještana ovdje iz ovog područja i zajedno s njima ćemo tražiti drugo 

rješenje zato što bukobran, nažalost, nije rješenje. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa gradonačelnici na odgovoru. Tko se sljedeći 

javlja za diskusiju? 

  

 ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imala bih dva pitanja. Prvo je pitanje vezano za Mjesni 

odbor Lug Samoboraski, a potaknuli su me upiti raznih mještana i iz Mjesnog odbora Lug 
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Samoborski, a i iz susjedne Gradske četvrti Perivoj. Zanima ih, da li planirate uskoro riješiti 

problem sanacije mosta preko potoka Bistrec? Isti je u jako trošnom stanju i postaje opasan za 

promet, a povezuje Gradsku četvrt i Mjesni odbor, tako da bi bilo stvarno potrebno hitno to 

sanirati dok se ne dogodi nekakva nesreća. 

Drugo pitanje vezano je za odgojno obrazovne ustanove na Pavučnjaku. Zanima me, da 

li mislite i kada sanirati ogradu koja je dotrajala oko Područne škole i kada se planira otvoriti 

vrtić u Pavučnjaku? Još jedno pitanje, da li na otvorenje planirate pozvati i bivšu gradsku vlast 

koja je u biti započela taj projekt? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ -  Zahvaljujem gđi Jančikić. Gradonačelnice izvolite. 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče Mjesnog odbora Lug u komunikaciji sam sa 

vijećnicima i predstavnicima iz Mjesnog odbora Lug. Imam informaciju o potrebi rješavanja, 

odnosno saniranja tog mosta. Ono što sam i rekla da smo imali sastanak sa svim predsjednicima 

mjesnih odbora da slože svoju listu prioriteta pa da krenemo rješavati problematiku. Dakle, 

ono što mogu sada u ovom trenutku reći, službeni dopis, vidjet ćemo trenutno ukoliko nam 

sredstva u proračunu dopuštaju da krenemo odmah u sanaciju, možemo to odraditi odmah, 

ukoliko ne morat ćemo pričekati rebalans i rebalansom onda osigurati sredstva da to saniramo, 

kako bismo spriječili bilo kakvu nezgodu na tom mostu. Naravno da mi je u interesu da se to 

što prije riješi. 

Što se tiče drugog pitanja, a pitali ste za Pavučnjak i ogradu, ja sam u komunikaciji, 

također, sa gđom Ivanom Šolčić, jer ona je predsjednica Mjesnog odbora. Bila sam u više 

navrata u obilasku i škole i vrtića. Dakle, ista stvar ukoliko nam sredstva dopuštaju riješit ćemo 

to odmah. I s ravnateljem škole sam isto iskomunicirala, dakle, meni je želja, i to je nužno, s 

obzirom da je  tamo prometnica koja je poprilično opasna da tu ogradu saniramo u najkraćemu 

mogućem roku. Gledat ćemo da to bude do kraja godine, odnosno prije nego što nam krene 

zimsko razdoblje jer bi nam onda bili otežani bilo kakvi radovi. Dakle, ukoliko je to pitanje 

bilo usmjereno zbog toga što netko kaže da je nešto stopiram ili da ne želim nešto odraditi to 

nikako nije točno, meni je u interesu s obzirom da je izgrađen novi objekt vrtića i da je 

obnovljena škola da onda zaokružimo tu priču i da odradimo sve što je potrebno. Dakle, tamo 

je još potrebno dodati koš, gol, iscrtati igralište, dodati ogradu, asfaltirati onaj put između škole 

i vrtića. Tako da što je meni sada u interesu da zaokružimo to sve i da se to sve odradi. 

Što se tiče pozivanja bivše vlasti, na sva događanja pozivam i sve vijećnike gradske i 

županijske, i uopće nemam problema s time da bivša vlast prisustvuje događanju. Isto tako 

želim istaknuti da je točno da je bivša vlast započela taj projekt, ali isto tako je i činjenica da 

ga je ova vlast završila, tako da to moramo gledati i na taj način, jer se gleda ipak tko je izvršio 

projekt. Realno mi smo mogli doći i reći sve ono što je bivša vlast započela mi nećemo završiti, 

ali mi to nismo napravili, i gledat ćemo uvijek u smislu ako je to za dobrobit građana, bez 

obzira je li to započela bivša vlast ili tko, ako je u interesu ljudi i za dobrobit građana uvijek 

ćemo raditi na tome da se takvi projekti i završe, a naravno komunicirat ćemo i sa svima vama. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa gradonačelnici na odgovoru. Da li se netko 

javlja? 

 

ŽELJKO MATAUŠIĆ – Imam dva pitanja za gđu gradonačelnicu. Prvo pitanje, da li 

ste dogovorili funkcioniranje mjesnih odbora što se tiče košnje trave i ostalih radova koje 

obavljaju građani mjesnog odbora? Već tri mjeseca kosimo, a nitko nam nije niti litre goriva 

dao do sada, jer nismo znali na koji način da to nabavimo. Sada pitam na koji način ćemo to 

dalje obavljati? 

Drugo pitanje, u kojoj fazi je izgradnja društvenog doma u Podgrađu? 
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PETRA ŠKROBOT – Dakle, što se tiče košnje trave ja na dnevnoj bazi dobivam 

zahtjeve mjesnih odbora, bilo Celina bilo drugih mjesnih odbora koji mi daju zahtjeve za gorivo 

za košnju trave i uredno su potpisani. Ne znam zašto se niste javili i zašto niste predali zahtjev 

kao što je to i do sada išlo. Ono što sam komunicirala na sastanku s predsjednicima mjesnih 

odbora, znači do kraja tjedna ćete dobiti upute kako pripremati planove i programe i na koji 

način će biti organizirano funkcioniranje mjesnih odbora. Ono što je intencija da bismo željeli 

rasteretiti mjesne odbore, ali opet ćemo to iskumunicirati s vama predsjednicima mjesnih 

odbora, a moramo iskomunicirati i s direktorom Komunalca, da većinu toga preuzme 

Komunalac, kako bismo rasteretili predsjednike mjesnih odbora, ali moramo vidjeti po pitanju 

radne snage imamo li dovoljno ljudi da nam preuzmu to na sebe. Kažem zajedno s vama 

predsjednicima mjesnog odbora i direktorom Komunalca ćemo ići u smjeru da vidimo što je 

najbolje rješenje po pitanju košnje, kako ne bi bilo preveliko opterećenje na mjesnim odborima 

ali da opet ispunimo ne samo želje, jer možda neki mjesni odbor stvarno želi nastaviti s 

košnjom jer im je to jedan od oblika druženja. U tom smjeru bismo išli uz planiranje za sljedeću 

godinu, ali ono što vam kažem slobodno se javite po pitanju goriva jer zahtjevi se odobravaju 

na dnevnoj bazi. 

Drugo pitanje, društveni dom Podgrađe. Ono što je bilo proračunom predviđeno bila je 

faza izgradnje do krova, hajdemo reći, i to se do sada izrealiziralo. Mi moramo sada osigurati 

rebalansom ili u novom proračunu dodatna sredstva kako bismo završili taj dom u Mjesnom 

odboru Podgrađe, a ono što je bilo planirano to je do sada i realizirano. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gradonačelnici na odgovorima. Da li se još 

netko javlja za riječ? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Imam dva kratka pitanja. Prvo pitanje je vezano uz Centar tehničke 

kulture, navodno postoji projekt u Samoboru. Zanima me mišljenje trenutne gradske vlasti i o 

realizaciji tog projekta, a i općenito o stupnju, ako se to radi, u kojem jesmo? 

Drugo pitanje je više političko. Znači, vidjeli smo prije cca desetak dana da su se 

podnosile prijave Državnom odvjetništvu vezano uz neke navodne malverzacije u Gradu. 

Zanima me, može li nam gradonačelnica više o tome reći, a da pri tome ne ugrozi tijek istrage? 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče projekta vezanog uz Zajednicu tehničke kulture jučer 

je zamjenik odradio sastanak s predsjednicima Zajednice tehničke kulture, projektna 

dokumentacija je sada dostavljena nama. To je potreba zato što Zajednica tehničke kulture radi 

stvarno dobar posao i treba im osigurati prostor. Članovi zajednice imaju iznimne rezultate i 

ono što je pitanje tu pitanje je lokacije gdje locirati taj objekt. U kojem smjeru će se ići po 

pitanju financiranja, dakle, EU fondovi, to mi komuniciramo zajedno s njima. 

Što se tiče drugog pitanja, dakle, ono što je moja dužnost ako se utvrdi, a interna revizija 

je utvrdila neku nepravilnost i to je predano institucijama dalje na obradu, nikog se nije osobno 

prozivalo niti bilo što po tom pitanju. Tako da je to ono što ja za sada mogu reći, a vidjet ćemo 

dalje kako će se stvari odvijati i u komunikaciji s njima, možda ću moći reći više informacija 

po tom pitanju.  

 

 ŽELJKO STANEC – Imam dva kratka pitanja. Ljudi me zovu pa želim čuti vaše 

mišljenje gradonačelnice, jer ne mogu više iznositi svoja mišljenja. Zanima me javni prijevoz 

jer sam imao nekoliko upita. Da li mislite nastaviti s besplatnim javnim prijevozom ili mislite 

da će građani, ono što smo započeli, a bio je stav da svi građani grada Samobora od 

osnovnoškolaca do umirovljenika koriste besplatan prijevoz. Da li imate i dalje taj stav 

besplatnog javnog prijevoza na području grada Samobora ili tu želite nešto promijeniti?  
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 Drugo pitanje je također vezano uz Gradišće. Da li mislite mijenjati tu zonu? Znate u 

kojoj zoni mještani Gradišća sada žive, pa da li mislite mijenjati tu zonu, to su pitali nas, a 

plaćaju komunalnu naknadu nešto previsoko. Znači, da li mislite mijenjati tu zonu ili ostaju u 

istoj zoni u kojoj su zoni sada? 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče javnog prijevoza tu neću zauzimati stav, jer ću pitati 

struku i ono što cijelo vrijeme govorim nužna je sveobuhvatna studija koja će reći što je najbolje 

rješenje i najbolja varijanta za Grad Samobor, da li je to besplatan prijevoz, da li je to da Grad 

snosi dio troškova. Dakle, to trebamo pustiti struci da kaže na koji način organizirati linije i 

hoće li to biti kombinacija mikro prijevoza s klasičnim busevima to je na struci da kaže. Zato 

se pod hitno raspisuje natječaj i ide u tu studiju, jer to nam je ključ i temelj da dugoročno 

riješimo ovaj problem, trenutno se gase požari koji su nastali, ali nikako to ne smijemo dopustiti 

nego moramo ići u dugoročno rješenje tog problema. Stav ću zauzeti kada vidim rezultate, kada 

mi studija kaže varijanta A, B, C, ne zapravo sama nego zajedno s vama vijećnicima na 

raspravi, zajedno s predsjednicom Gradskog vijeća i naravno s građanima grada Samobora. 

Ono što mi je plan u tom smislu uključiti čak i predsjednike mjesnih odbora. Ja uvijek temeljem 

činjenica donosim zaključke, tako da ću zaključak i stav iznijeti temeljem činjenica. 

Što se tiče Gradišća i pitanja njihove naknade, osobno meni nije došao nikakav zahtjev 

za izmjenu zone ili za umanjivanje naknada u njihovoj zoni. Tako da ću vam o tome više moći 

reći kada me mještani Gradišća informiraju o tome. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa gradonačelnici na odgovorima. Sljedeća se 

javila gđa Horvat Iveković. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo ovako, svjedoci smo ovih dana svi zajedno, kao 

što je rekao i kolega Stanec, i gradonačelnica je s time upoznata, a vjerujem i niz vas vijećnica 

i vijećnika, imamo problem javnog prijevoza koji naravno nije od jučer. Ja ne bježim od toga 

da sam isto tako i sama sudjelovala u proteklom razdoblju u mandatima kada smo se isto tako 

bavili tim problemom, no ono što od nas građani svi skupa očekuju da taj problem počnemo 

rješavati što prije. Pozdravljam činjenicu da se treba raspisati određeni natječaj, da se napravi 

jedna sveobuhvatna studija, radili smo ju i mi i postoji nešto u Gradu, one se mogu iz analizirati, 

ali evo vi ste se odlučili za na neki novi koncept, da ide na novu studiju. Ja bih samo pozvala 

na to da se ti rokovi što više skrate, nemamo vremena za čekanje, ti problemi su svakodnevni. 

Možda se sada negdje nalazi neko dijete na cesti. Evo, pošto su te društvene mreže očito zadnje 

vrijeme glavni prostor gdje se čuje za problema, pa onda svi to pratimo, slušamo i imate dnevno 

iznošenje problema pa ne smijemo od toga bježati, gdje kažu da je majka mogla ući u autobus, 

dijete nije pa su čekali treći autobus. To su uistinu poteškoće koje na neki način i djecu dovode 

u jedan nesiguran položaj, gdje se moramo svi zajedno zapitati kako možemo poboljšati taj 

način. Dakle, da li su ti autobusi sada obilježeni da dijete zna u koje smije ući u koje ne smije. 

Znate da imamo situaciju za koju kažete da je to požar, ali to je na žalost nešto što se mora 

rješavati sada. Treba naći način da se ti problemi premoste već sada, jer znamo te sve skupa 

natječaje, procedure javne nabave mogu potrajati, protekli natječaj koji je bio, a koji je eto bio 

i prekinut mogao je isto tako trajati u nedogled jer se očito netko odlučio igrati sa žalbama koje 

se događaju i koje onda odugovlače procese javne nabave koji onda mogu preći u višegodišnje 

procedure. Stoga vjerujem da ćemo na narednim sjednicama opet o tome raspravljati, mi 

moramo tražiti rješenja sada, odmah, nekako premošćivati to. Pozivam na to da za te studije se 

krene što prije s raspisivanjem natječajem s jasnim zadaćama i rješavati ono što je prioritetno. 

Pozdravljam činjenicu da sva naseljena naselja imaju noćni prijevoz, neka ga imaju dapače, i 

treba odrediti koja su to najnaseljenija mjesta u Samoboru i da trebaju imati noćne linije i 

slično, ali mi sada imamo očito problem s prijevozom osnovnoškolske djece s najugroženijom 
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skupinom. Evo, s te strane mislim da naprosto svi ovdje možemo staviti glave zajedno i reći 

koja su to rješenja da taj prijevoz poboljšamo., 

Pitanje bih isto tako uputila koje se tiče osnovne škole, a traje već preko desetljeća, a 

radi se o školi u Rakov Potoku, pa ne znam da li to svi znate, vjerojatno znate koji ste ovdje 

prisutni, teritorijalno se nalazi na području grada Samobora, a nije pod našom 

osnovnoškolskom mrežom i nikako da dođemo do toga da ta škola dođe pod upravljanje Grada 

Samobora. Upravni odjel za društvene djelatnosti je proteklih godina intenzivno radio na tome 

da se ta škola vrati pod područje grada Samobora. Znamo da su se javili određeni problemi i s 

dnevnim boravkom i slično, tu se otvara opet problematika dnevnih boravaka djece u osnovnim 

školama i područnim školama, kriterijima i slično. Da bismo mogli riješiti problem Osnovne 

škole u Rakov Potoku ona mora doći što prije pod upravu Grada Samobora, dakle pod 

upravljanjem Grada Samobora. Stoga je ovo pitanje, a neka bude i prijedlog, da se uputi 

Zagrebačkoj županiji, odnosno Skupštini Zagrebačke županije, da što hitnije u dnevni red 

uvrsti točku gdje će se prenijeti upravljanje škole Rakov Potok u Grad Samobor. 

 

PETRA ŠKROBOT – Dakle, čeka se sjednica Skupštine u Zagrebačkoj županiji i ona 

informacija koju imamo od resornog pročelnika Županije i od župana da će na sljedećoj 

sjednici Skupštine upravo ići pitanje vraćanje škole Rakov Potok pod ingerenciju Grada 

Samobora, tako da bi to trebalo biti riješeno. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa, o javnom prijevozu smo dobili uglavnom 

sugestije i nadajmo se da će se tu puno stvari promijeniti. 

Da li se javlja još netko? 

 

MAJA GRAČANIN – Imala bih jedno pitanje komunalne naravi, a koje se tiče 

suradnje Grada Samobora i Hrvatskih cesta. Naime, za 2021. godinu u planu financijskom i u 

planu nabave Hrvatske ceste imaju predmet nabave koji se zove: Izvanredno održavanje 

državne ceste oznake DC231, od raskrižja s Ulicom Ante Starčevića do mosta preko rijeke 

Gradne u Samoboru, duljina je 2,4 km, a radi se i o izgradnji pješačko biciklističke staze u Ulici 

grada Wirgesa uz istu tu državnu cestu, procijenjene vrijednosti osamnaest milijuna kuna, od 

čega je Grad Samobor u svom Proračunu uvrstio četiri milijuna kuna. Zanima me u kojoj je to 

fazi, da li imate te informacije i da li ste razgovarali s Hrvatskim cestama? Ako možete apelirati 

da se ta cesta ne izgradi samo do Perivoja, tj. ne sanira cesta samo do Perivoja, izgradi pješačko-

biciklistička staza već da se ona povuče do Bregane i da se spoji s tamo postojećom šetnicom.  

 

PETRA ŠKROBOT – Obavili smo također sastanak s Hrvatskim cestama gdje je 

obećano da će što skorije krenuti u izradu, odnosno rekonstrukciju prometnice. Za dugoročni 

plan i ono što je bilo zaključeno na sastanku da se planira upravo to povući ta staza skroz do 

Bregane, a onda na ovoj strani ćemo gledati u smjeru da zajednički idemo prema Svetoj Nedelji 

skroz opet uz „Betonku“ biciklistička i pješačka staza. To je dugoročni plan, ali ovo će krenuti 

u što skorijem vremenu tako nam je obećano, a na nama je da još dalje komuniciramo s njima 

da to što prije krene. Oni su rekli da će krenuti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa, da li se još netko javlja u Aktualnom satu. 

 

DARKO LISEC – Prvo bih se nadovezao na problem autobusne linije, jer mi u 

Galgovu isto imamo problem autobusne linije. Dobio sam desetak upita o tom problemu, a što 

sam i dopis poslao prema gradonačelnici, ona mi je odgovorila, hvala na odgovoru. Nadam se 

da ćemo riješiti taj problem autobusnih linija prema Zagrebu. Što se tiče linija mi imamo dva 

načina linija, znači autobusna linija koja vozi prema gradu i druga linija koja vozi prema 
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Zagrebu i to moramo znati da to nisu iste linije. Znači, prema gradu mi imamo mogućnost kao 

Grad upravljati s time, ali prema Zagrebu to ima Ministarstvo prometa i veze. Tako da bi trebalo 

malo poraditi na tom pitanju da vidimo što se da napraviti po toj liniji, jer problem je kako su 

mi naveli naši sumještani odlazak u školu, vraćanje djece iz škole i pojedinih osoba koje rade 

u nekakvim čudnim smjenama da im se to malo približi da mogu otići na posao i da se mogu 

vratiti. Evo, to sam se samo nadovezao na načelni problem ovoga. 

Sada imam dva pitanja. Prvo pitanje je, kada se ima namjeru i u kojem roku nastaviti 

rekonstrukcija Samoborske ulice prema Falašćaku? Znamo da je ta ulica u jako lošem stanju, 

da je u ljetnim danima jako prometna, da navigacija koja upućuje naše turiste iz Europskih 

zemalja prema moru, prema Jadranu, to ih vuče na tu dionicu i vuče ih dalje na autoput prema 

Zdenčini. Imali smo već par slučajeva nekakvih situacija tamo što je bilo vezano za promet, 

koje su se uglavnom rješavale s nekakvim dogovorom, nisu zabilježene u policijskoj stanici, 

tako da niti ne možemo dobiti odgovor koliko je bilo prometnih nesreća na toj relaciji, ako isto 

nije zavedeno od strane policije. Tako da se uvijek policija veže ako nije zavedeno znači da je 

to nada taj postotak koji je. 

Drugo pitanje je isto za Okićku ulicu prema školi u Martinu, ta cesta je isto jako 

prometna pogotovo sada u školskim danima kada roditelji moraju ići u školu, a u tom dijelu 

vozi i autobus. Cesta koju smo imali i sami priliku vidjeti koji gravitiraju prema toj strani da je 

jako loša. Da li se to ima u planu i kada je realizacija tog projekta? 

 

PETRA ŠKROBOT – Vi sami znate kada sam došla kod vas u Galgovo da je prva 

stvar bila koju sam rekla da hitno moramo sanirati cestu u Falašćaku, ali uz to što moramo 

napraviti jeste sanaciju klizišta koje tamo također postoji. S obzirom da imamo više klizišta na 

području grada Samobora, onda ću reći da ćemo to prijavljivati na EU fondove, zato što postoji 

prostor da to riješimo na taj način, a sanaciju ceste ćemo uvrštavati u plan za naredni period. 

Ono što sam komunicirala po pitanju ostalih cesta i projekata koje vi imate u sklopu svog 

Mjesnog odbora to ću biti slobodna da iskomuniciram s vama, da vi kažete vaše prioritete i da 

na taj način to uvrstimo u plan, odnosno u projekte kada ćemo ići s time. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa gradonačelnici na odgovoru. Da li se još tko 

javlja s pitanjima? Evo, ja imam jedno kratko pitanje. 

Imam jedno kratko pitanje oko medija i praćenja sjednice Gradskog vijeća. Naime, prije 

nekoliko dana sam bila prozvana kao predsjednica Gradskog vijeća, zašto ja kada sam sazivala 

sjednicu, nominalno ju ja sazivam, ali stručne službe odrađuju sva pozivanja, nisam pozvala 

sve medije nego samo neke. S obzirom da ne znam što se dogodilo ja bih vas molila da nam 

ukratko opišete situaciju da mi kao gradski vijećnici znamo tko će prenositi ono što mi ovdje 

diskutiramo i na koji način će javnost saznati što se tu točno događa. 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče medija svi su pozvani, pa ću jedino zamoliti 

pročelnicu Valentinu da nam obrazloži ako se dogodio neki propust u komunikaciji prema 

medijima. 

 

VALENTINA HORVAT – Vezano za medije, naravno svi mediji kako lokalni tako i 

šire su dobro došli na sjednice Gradskog vijeća. Sve sjednice Gradskog vijeća su javne, dakle 

osim medija uvijek mogu biti prisutni i ostala javnost, naravno koliko nam prostorni uvjeti to 

dopuštaju. Ukoliko se dogodio propust s naše strane da nekome nismo odaslali poziv, evo, ja 

se ovim putem ispričavam, provjerit ćemo sve i uredno ćemo slati poziv za dalje. Svi naši 

pozivi su objavljeni na stranicama Grada Samobora, znači svi mediji koji gledaju te stranice su 

obaviješteni i sva javnost o vremenu održavanja sjednice Gradskog vijeća. 
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IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala gđi Valentini i gradonačelnici. Da li netko još ima 

pitanje za Aktualni sat?  

Ukoliko nema zaključujem Aktualni sat. Evo, ovaj puta smo stvarno trajali sat vremena, 

koliko u moje četiri godine prakse se to nikad nije dogodilo da je bilo toliko pitanja, ali u 

svakom slučaju nešto se mora dogoditi prvi put. 

 

 Predsjednica Gradskog vijeća zaključuje Aktualni sat, te se prelazi na rad po 

usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog 

polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da kratko uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gosp. Radovaniću. 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

ŽELJKO STANEC – Ne bude rasprava više bude neka konstatacija svih poslova i 

svega toga. Mislim da su ovo pokazatelji koje je gosp. pročelnik, moj uvaženi, mogu reći, 

prijatelj, iznio tu, da možemo svi vidjeti da je Grad pod vođenjem naše uprave pozitivno 

funkcionirao s viškom sredstava od dvadeset tri milijuna i šesto tisuću kuna. Puno puta tu su 

bile neke potrebe za mjesne odbore od gđe Đurđice Jančikić, vijećnica pita za most, za 

Podgrađe za društveni dom. Mislim da je vrijeme da se krene to realizirati, novac od dvadeset 

tri milijuna i šesto to je u principu novac koji trebaju koristiti građani grada Samobora i početi 

se taj novac trošiti. Mi nismo trgovačko društvo, niti neki trgovački obrt, mi smo javna 

ustanova, Grad je javan i treba taj novac potrošiti u smislu povećanje usluga javnog prijevoza, 

u smislu komunalne usluge, na tu temu ću se poslije javiti, što se tiče smeća i to. Novac na 

računu apsolutno ne znači ništa, krenite to, organizirajte se. Pročelnik je rekao priprema 

proračuna, pripremiti proračun možete, ali novac od dvadeset tri milijuna kuna će ostati. Novac 

od dvadeset tri milijuna troši se rebalansom, napravite rebalans što prije, kratko je vrijeme 

deseti mjesec je tu, ne znam na koji način jedanaesti, dvanaesti mjesec mislite uopće jednu 

jedinu kunu potrošiti. 

Gospodin Lisec, cesta Falašćak, također to, čekate dugo, dugo i dugo. Vjerujte mi 

govorim stvarno dobronamjerno, to nije dobro. Da li se ne znam čega bojite, da li se bojite 

Gradskog vijeća, pa tko neće za zdrave projekte dignuti ruku. Znate kako smo mi proračune 

radili, Željko i ja smo znali jednu kvalitetnu okladu staviti, koliko će se proračun puniti, bio je 

porez na dohodak, dobio sam za sto dvadeset tisuća kuna okladu, na sto dvadeset četiri milijuna 

smo se kladili, a iznosio je sto dvadeset četiri i sto šezdeset tisuća kuna. Tako se živi proračun 

i obaveze prema građanima grada Samobora.  
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Ovaj proračun imate sedamdeset četiri milijuna, ne znam koliko vam je porez na 

dohodak u prvoj polovici, punit će vam se na sto pedeset pet milijuna. Tu ćemo imati višak od 

sto četrdeset dva, to vam je trinaest milijuna, imate tu nešto komunalne naknade, uvijek vam 

se drugih šest mjeseci komunalna naknada puno bolje puni, komunalni doprinos, naravno, ovisi 

o investicijama na području grada Samobora, na to se ne može toliko utjecati, ali se i može. 

Imate investiciju Komunalac, obračun komunalnog doprinosa, imate investiciju nasuprot 

Tifona, komunalni doprinos, imate investiciju RC-a tu smo računali tih dvanaest milijuna kuna. 

Imate sve, primite se odgovorno posla, ne možete više govoriti da je Grad ostao dužan, da 

nemate rješenja, sve su oni ostavili ne znam kako i na koji način, to prosto nije istina. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu? Hoćete odgovoriti 

gosp. Stanecu prvo, evo, izvolite. 

 

PETRA ŠKROBOT – Gosp. Stanec, ja niti u jednom trenutku nisam ovo zadnje što 

ste rekli govorila i nešto slično, ne znam od kuda vam te informacije. Što se tiče planova, 

slažem se da novac na računu nije dobar, ali isto tako treba odvagnuti i pametno investirati taj 

novac, a ne ono ajmo samo zato da odradimo nešto na brzinu. Zato komuniciramo i 

dogovaramo se koji su prioriteti, kada s čime krenuti. Ovo što ste rekli investicija od RC 

GRUPE koja je planirana pitanje je da li će biti ostvarena u ovoj godini i sigurno taj doprinos 

i naknada neće biti u tom iznosu u kojem jesu. Sami ste svjesni činjenice da nam dolazi još 

period povrat poreza o kojem moramo razmišljati i sve to. Dakle, ne može iscrpiti sva sredstva 

i dovesti se u pitanje. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Stanec replika, ali morate ići za mikrofon. 

 

ŽELJKO STANEC – Mislim da je povrat poreza bio, povrat poreza je šesti, sedmi, 

eventualno osmi mjesec, ako se ne varam da je ove godine bio negdje trinaest milijuna kuna, 

ali je nebitno. Pogledajte, ako želite odustati od projekta izgradnje sportske dvorane u Bregani, 

imate gotov projekt, pa ne morate komunicirati dvije godine, ja mogu komunicirati i četiri 

godine i ništa ne raditi. Znači, ako imate kvalitetan gotov projekt Osnovna škola Bregana, nova 

sportska dvorana, dogradnja dvije učionice, to je gotov projekt i možete ga započeti sutra. 

 

PETRA ŠKROBOT – Dobro, ako postoji način financiranja tog projekta iz EU 

fondova zašto ne bismo to iskoristili. 

 

ŽELJKO STANEC – Budimo ljudi ozbiljni, prije svega Grad Samobor je spadao u 

grupu visoko razvijenih gradova, a da bi koristili EU fondove trebaju biti otvoreni natječaji za 

onu namjenu za što se koriste. Mislim da je Marija pitala za obnovu fasade, znači kada nemate 

rješenje velite EU fondovi, bez obzira tek onda kada će biti natječaj raspisan za tu vrstu 

namjene iz EU fondova, odnosno preko našeg ministarstva onda se budete mogli javiti na 

natječaj i aplicirati na to. Ako nemate rješenje to ne budu riješili EU fondovi, to znate sigurno, 

proces rješavanja preko EU fondova je puno dugoročniji. Ako imamo dvadeset tri milijuna i 

šesto tisuća kuna višak novaca za potrošiti taj novac se treba potrošiti, vjerujte mi. 

 

PETRA ŠKROBOT – Dobro, to se slažem, ali isto tako ne možete reći da ako mi 

nemamo rješenja da se onda izvlačimo na EU fondove, to nije točno i to nije istina. Činjenica 

je da gledamo na način gdje god možemo sačuvati novac i usmjeriti ga u neke druge stvari koje 

se ne mogu financirati iz EU fondova da ćemo preusmjeriti ta sredstva na takve projekte, a ono 

što je moguće financirati sa sredstvima EU fondova financirat ćemo iz toga. Time ćemo riješiti 

puno više problema. Vi ste radili i vodili politiku na jedan način, mi se zalažemo za jedan drugi 
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način, ja ne kažem da ne treba potrošiti, da ne treba ići u realizaciju projekata, ali treba 

odvagnuti ono što nam je moguće odmah prijavljivati na EU fondove da se prijavi. Vjerujte da 

se konzultiramo s ljudima koji se bave projektima i pripremom projekata i oni nam točno kažu 

što je moguće u što kraćem roku prijaviti i realizirati, a ne da se čeka. 

 

ŽELJKO STANEC – Dajte mi sada recite jedan projekat kojeg možete prijaviti u roku 

tjedan dana, samo jedan. 

 

PETRA ŠKROBOT – U tjedan dana ne mogu niti jedan, ali u roku do kraja devetog 

mjeseca ili početkom desetog mogu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Možemo se vratiti na temu, jer ovo će trajati u beskraj. 

Gosp. Radovanić vi ste dužni u kratko nešto samo reći, pa ćemo onda dati riječ gđi 

Horvat Iveković. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Ja ću reći kada sam pratio tko se prijavljivao za radionice 

da se nije prijavio gosp. Stanec, a vidim da mu treba. Dakle, žao mi je, ali vidim da ti treba 

radionica uvaženi zastupniče, odnosno vijećniče. Zašto? Zato što ja ovdje nisam iznosio dobit 

razlike, dakle, ovo nije dobit, dobit o kojoj mi pričamo je sedam milijuna i tristo i tu dobit od 

sedam milijuna i tristo mi ćemo ove godine rebalansom raspoređivati. Mi ćemo sudeći po stanju 

prihoda ostalih, a najvažniji prihodi su mi tamo kod Džepine, tamo će mi izostati negdje 

dvadeset dva do dvadeset pet milijuna procjenjujemo. Vrlo blizu smo da nećemo završiti 

godinu s gubitkom. Kada govorimo sada još o jednoj važnoj stvari da od ovih trinaest milijuna 

povrata državi svega mi je skinuto dva milijuna i sto tisuća. Znači još je jedanaest milijuna koji 

me čekaju da mi se uzmu od ovih dvadeset tri milijuna koje smo spomenuli. Još se mora 

razlikovati jedna važna stvar, da prihodi u proračunu ono što je na žiro-računu je u pravilu 

potrošeno. Dakle, od ovih dvadeset tri milijuna idu sada četiri milijuna Komunalcu kao svaki 

mjesec. Dakle, hoću zapravo reći da kada ćete imati rebalans vidjet ćete da ćemo rebalans imati 

na manje, a ne na više, vidjet ćete da ćemo skidati čitav niz planiranih prihoda, jer htjeli mi to 

priznati sebi sada i za četiri godine i pred četiri godine, proračun je bio nerealan i bio je 

predizborni ili izborni, kako god hoćete. Sada to vidimo, to se osjeća, to se vidi na čitavom 

nizu stavaka koje pratimo i jednostavno mi nećemo moći zatvoriti ovu priču, jer dvadeset tri 

milijuna bi bilo kada bi mi sada završili godinu. Još jednom moram reći ovo je Izvještaj o 

izvršenju proračuna, a ne o dobiti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gosp. Radovaniću, nadam se da smo sada 

svi dobili poduku. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo, kao što smo svi mogli čuti proračun je izrazito 

zahtjevni proces koji naravno zahtjeva puno znanja, to su brojke s kojima uvijek treba 

raspolagati. Kao što je i rekao sam pročelnik na početku postoje različite metodologije 

izvješćivanja, pa u nekom trenutku, a to posebice znaju ekonomisti, možete možda doći do 

činjenica da je proračun u minusu, odnosno da je u plusu. Ok, ne treba bježati od toga da je taj 

proračun, kao i svaki proračun jedinice lokalne samouprave, u ovoj godini bio na neki način 

izborni, to je sasvim normalno i uobičajeno, jer s time izlazite na izbore pred svoje birače s 

određenim projektima. Da li da je ostao neki kontinuitet vlasti, da li bi mi sada govorili o tome, 

jer naravno ja dopuštam činjenicu, dogodila se promjena vlasti i naravno da je nova vlast 

odlučila se za drugačiji tempo ili ne znam možda za prodaju imovine, možda od nečeg odustaju 

ili slično. O tome ne možemo sada suditi jer ćemo vidjeti u samom rebalansu na koji način se 

to događa i vidjet ćemo te činjenice na koji način ukazuju što se događa, jer ovdje očito sada 
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imamo određene, ne bih rekla prepucavanja, nisam namjeravala na takav način, nego 

jednostavno sam htjela reći da trebamo voditi brigu o tome da proračun Grada Samobora ipak 

na neki način siguran proračun. Ja se nadam da će takav ostati, da će on ostati takav da može 

zadovoljavati sve potrebe građana grada Samobora, jer on upravo kroz činjenicu poreza na 

dohodak, a koji je rekao i sam pročelnik, dobro puni, a što znači da naši sugrađani dobro 

odvajaju za svoj proračun, Proračun Grada. Tu treba naravno inzistirati na tome da sve ono što 

se mora financirati to mora ostati tako. Mislim da je taj proračun u prvih šest mjeseci bio 

izrazito socijalan i ne treba bježati od tih okolnosti koje su i dalje tu, dakle, korona kriza je tu, 

gubitak radnih mjesta i sl. Imali smo činjenicu da se možda do ove godine nismo bavili s time 

da se nezaposlenim osobama s područja grada Samobora plaćala određena uskrsnica, pokazala 

se potreba nakon korona krize da treba i to. Zapravo korona kriza traje i dalje. Vjerujem da 

ćemo kroz naredni period dobiti i rebalans i da ćete i vi naći načina kako da krenete sa svojom 

realizacijom projekata, kao što kaže gosp. Stanec. 

Jedna crtica o EU fondovima. Nitko tu ne bježi od toga da bismo željeli sve isfinancirati 

iz EU fondova, pa to je i bivša vlast imala volju i radila koliko je mogla, a da li je radila dovoljno 

ok, to se uvijek može odvagivati, ali na ono što smo mogli u datom trenutku prijaviti na neke 

natječaje prijavljivali smo. Eto, na primjer bio je primjer Malog tehnopolisa, svi bismo mi 

radije da smo možda imali novu školu u tom trenutku i da smo se mogli kandidirati, ali takvog 

natječaja tada nije bilo, mogli smo kandidirati takav projekt. Dakle, čak smo mi kao Grad 

morali ići na natječaj gdje smo morali baš napraviti projekt da to bude rekonstrukcija, a nismo 

naprimjer mogli graditi novo, jer je to upravo činjenica da smo visoko razvijeni Grad i tako je 

bio natječaj postavljen. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Ispričavam se, ograničavam raspravu na tri minute kako 

je u Poslovniku. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – U redu, mogu se pozvati na Klub pa imam pravo 

malo dulje govoriti. Dobro, evo, samo sam to htjela napomenuti da se nadam da će ipak 

Proračun Grada Samobora ostati stabilan kao što je bio i ovih proteklih šest mjeseci. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa, evo, gđa Horvat Iveković iskoristila je 

svojih deset minuta, a nadam se da će se svi ostali držati svoje tri minute. 

Da li se još netko javlja za raspravu? Ukoliko ne, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (20 

"za" i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJA 

 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Polugodišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog 

odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2021. godini 

Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da da kratko uvodno obrazloženje. 
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 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Imam smo kratko pitanje za predsjednicu Odbora, a i za 

pročelnicu. Na koji način se vršila valorizacija kandidata? Konkretno znam da je predložen 

moj mentor gosp. Ivan Vlainić, gdje je pritom priloženo dosta materijala koji idu njemu u 

korist, pa me konkretno zanima proces valorizacije, ne želim osporiti predložene kandidate za 

nagradu i unaprijed im želim čestitati na istome. Evo, samo me to zanima. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem na pitanju. S obzirom da ste me prozvali 

samo ću ukratko reći da je Odbor u sastavu tada pet članova, imali smo raspravu i odabrani 

smo kandidati koji su dobili većinu glasova. 

Molim vas da idete za mikrofon, jer se sjednica snima i jedino tako vas možemo 

zabilježiti. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Dobro, ne pitam ja koliko je tko glasova imao, nego me konkretno 

zanima način na koji ste vrednovali određene kandidate. Znači, po kojem kriteriju, samo me to 

zanima? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Kriteriji su određeni Pravilnikom, gosp. Vlainić je isto 

bio kandidat kao i svi ostali i imao je sve potrebne podatke o njegovoj nomenklaturi je sve bilo 

priloženo. Ovaj put smo se ipak, eto, odlučili za dvoje drugih kandidata, pa nadamo se da u 

sljedećoj godini on će imati više sreće.  

Da li se još netko javlja za raspravu po ovoj točki? 

Ukoliko ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dodjeli 

Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2021. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobor u 2021. godini u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

 

 

AD3.) 
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IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2021. godini. 

Molim gđu Valentinu Horvat da nas ukratko obavijesti o tome. 

 

 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li se netko javlja za raspravu? 

 

DARKO LISEC – Iskoristit ću ovo priliku pošto sam jedan od tih koji je predložen za 

nagradu, pa bih se htio zahvaliti svom Mjesnom odboru što je prepoznao moj rad, a ne samo 

Mjesnom odboru, nego svim našim udrugama koje djeluju na području Mjesnog odbora 

Galgovo, koji su dali tu podršku meni, da ove sve svoje planove ove četiri godine koliko sam 

radio mogu ostvariti i doprinesti nešto za svoje mjesto Galgovo. Tako da ću iskoristiti još 

jedanput priliku da im se zahvalim na svemu tome, što su mi dali, ukazali priliku, znači dali 

potporu u ovih svih četiri godine koliko sam radio u Mjesnom odboru Galgovo. I na kraju još 

jednom mojoj supruzi, koja me je predložila bez mog znanja, jedno veliko hvala. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gosp. Liscu, on je prejudicirao odluku o 

tome da će dobiti nagradu. 

Ako se više nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2021. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2021. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 

odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č.br. 5519/1, z.k.ul. 6732, k.o. Samobor, u 

pov. od 33 m², sukladno geodetskom elaboratu.  

Molim gosp. Džepinu da u ime predlagatelja da kratko uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li netko javlja za raspravu po ovoj točki? 

S obzirom da se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č.br. 5519/1, z.k.ul. 6732, k.o. Samobor, u 

pov. od 33 m², sukladno geodetskom elaboratu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č.br. 5519/1, z.k.ul. 6732, k.o. Samobor, u pov. od 

33 m², sukladno geodetskom elaboratu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o financiranju naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni uvid postojećih podataka 

katastra za k.o. Domaslovec. 

Molim gosp. Džepinu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li se netko javlja za raspravu? 

Ako ne, zahvaljujem, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

financiranju naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni uvid postojećih podataka 

katastra za k.o. Domaslovec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o financiranju naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni uvid postojećih podataka 

katastra za k.o. Domaslovec, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o financiranju naknada članovima povjerenstva prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 
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AD6.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II. u Samoboru. 

Molim gosp. Džepinu, da nam da obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor predlaže 

Gradskom vijeću da u što kraćem roku osnuje radna tijela, kako bi se matični odbori mogli 

očitovati.  

 Ne znam tko je bio na tom Odboru, očito je došlo do nekog spora oko mjesnih odbora 

u okolini te izgradnje, ne znam točno. Radna tijela Gradskog vijeća nisu još formirana, pa se o 

tome za sada ne može govoriti. Što to sada znači, da li ćemo tu točku prolongirati ili ćemo je 

sada usvajati? Ne znam kakav je stav Odbora za statutarno – pravna pitanja, možete nam možda 

vi pomoći. 

 

 DENIS MECZNER – Član sam Odbora za statutarno – pravna pitanja i sljedeća točka 

koja nam dolazi na red našla se pred dilemom na statutarno – pravnom odboru. Obzirom da mi 

kao pravnici koji smo članovi tog Odbora nismo imali potrebna znanja iz područja kojima se 

bavi nadležni prostorni ured Grada Samobora, a nitko od njih nije došao na taj Odbor, zato se 

tu pojavilo pitanje, obzirom na domenu, što je uopće posao našeg Odbora, te da li je to pravno 

ispravno ili nije. Nažalost, samo smo kolega Hržić i ja vijećnici ujedno i članovi tog Odbora, 

pa moram govoriti u ime troje kolega iz Odbora koji nisu danas na ovoj sjednici. Međutim, 

upravo iz redova SDP-a je nastao problem, da li je to pravno ispravno ili nije ispravno i da li 

se tu uopće može dati takav nekakav zaključak. Pojavila su se pitanja na koji način će to utjecati 

i na izgled grada, znači pojavila su se neka politička pitanja koja su zapravo predmet rasprave 

pred ovim tijelom, a ne pred Odborom za statutarno – pravna pitanja.  

 Zaključak je bio da će Odbor ukazati na to da bi trebali na naše sjednice dolaziti 

ovlaštene osobe koje će nama pravnicima znati dati odgovore na konkretna pitanja, za što uopće 

glasamo. Složili smo se da u skladu s ovim općim pravnim aktima koja je naša domena i za 

koje znamo da je sve u redu napisano i da nije bilo propusta od strane djelatnika Grada 

Samobora, ali da bi bilo dobro da na takve naše sjednice dolazi netko tko će to znati pojasniti. 

To su onda kolege iz Odbora isto tako predložili da se na Gradskom vijeću spomene da bi bilo 

dobro da se drugi odbori Gradskog vijeća oforme što prije i zbog toga je ta točka na ovom 

dnevnom redu. Znači pravno nismo rekli da ona nije ispravna i da je netko iz Samobora nešto 

pogriješio, nego smo ukazali na neku potrebu razjašnjenja nekih stvari koje prelaze domenu 

nekakvog općeg pravnog znanja. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala vam lijepa na obrazloženju. Suglasna sam s time 

da što prije osnujemo odbore, malo smo zapeli vjerojatno na križaljki i imenima koja će se 

predložiti. Pretpostavljam da do sljedeće sjednice Gradskog vijeća će odbori biti predloženi i 

konačno formirani, bar se nadam. Ja imam najmanje članova, tako gledajmo da što prije 

složimo odbore. Slažem se s kolegom Mecznerom da stvarno nije lako odlučivati o nečemu 

ako vam netko ne da uvodno obrazloženje.  

Gosp. Džepina da li se možete kratko referirati na postavljeno pitanje, jer vidim da je i 

na sljedećoj točki isto to konstatirano, pa da sada završimo s tim djelom rasprave. Znači, vi 
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morate doći svaki put obrazložiti jer očito ste vi najviše upućeni u prostorno plansku 

dokumentaciju. 

 

 MARINKO DŽEPINA – Naravno da radna tijela Gradskog vijeća imaju pravo pitati i 

tražiti dodatne informacije na ono što bi moglo utjecati na donošenje njihove odluke na ovoj 

sjednici Gradskog vijeća. Odbor je jedno tijelo Gradskog vijeća čije mišljenje ovdje poštujemo 

i čije mišljenje je dosta važno. U ovom trenutku Odbor za statutarno – pravna pitanja, kao što 

je i kolega pravnik gosp. Meczner rekao, odlučuje samo o pravnim stvarima da li je pravno 

ispravno ova točka sukladno svim zakonskim propisima došla na sjednicu Gradskog vijeća, a 

što je očito to i Odbor potvrdio. 

 U ovom trenutku ovdje se radi o ovoj točci dnevnog reda vezano za Svetu Helenu da je 

privatni investitor kupio već negdje 2018. ili prije određenu parcelu, određeno područje i 

naravno da je na tom području našim prostorno planskim dokumentima bilo predviđeno da se 

mora za to područje izraditi UPU. To samo može pokrenuti Grad, to je gradski najjači alat koji 

mi ovdje u Gradu imamo i mi smo to pokrenuli. Znači, ovo je početak izrade tog urbanističkog 

plana, a sve ono što će dalje doći mora biti sukladno propisima i zakonima i ima svoj zakonski 

tempo u kojem nam moraju odgovoriti sva javno pravna tijela. Ovdje je poslano na trideset 

sedam mjesta javno-pravnim tijelima upit i oni će sukladno svojim ovlastima odgovoriti, a mi 

ćemo to u daljnjem procesu izrade ovoga UPU naravno pratiti, koristiti, mijenjati, usklađivati 

i uvrštavati u naš UPU ono što javno-pravna tijela budu tražila. Evo, to bi bilo to pojašnjenje. 

Znači, pravno je sve u redu, a što se tiče ovog pokretanja samog postupka izrade UPU-a, on je 

sada na samom početku, a prije tog samog početka morali smo dobiti mišljenje od Zagrebačke 

županije, da li je potrebno na tom lokalitetu izvršiti arheološko istraživanje i mi smo dobili od 

Uprave za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorskog odjela u Zagrebu, odgovarajuće rješenje 

kojim oni kažu da se može na tom području raditi ovo što sam investitor traži.   

  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Otvaram raspravu. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Obratila bih se zapravo ovdje službi koja se bavi, 

odnosno našem Upravnom odjelu koji se bavi radom, odnosno koji ima pod ingerencijom radna 

tijela, s obzirom na ovu dilemu koja se pojavila na Odboru za statutarno – pravna pitanja. Mi 

imamo lijepo definirano u članku 45. Poslovnika o radu Gradskog vijeća, da se na sjednice 

pozivaju pročelnici upravnih odjela sukladno djelokrugu koje predstavljaju. Očito se radi o 

Odboru za statutarno – pravna pitanja koji znamo da ima tako definiran dnevni red da praktički 

sve točke prolaze kroz Odbor za statutarno – pravna pitanja, pa onda možda u buduće bude 

praksa da se sukladno djelokrugu i pozivaju pročelnici koji mogu dati određena razjašnjenja. 

Kao što je rekao kolega nisu ulazili da nešto nije pravno ispravno, ovako se pojave ovakva neka 

pitanja, dvojbe, dileme, pa onda da se pozove iz tog djelokruga pročelnik, to je članak 45. 

Poslovnika. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Član sam i sam toga Odbora, u neku ruku nismo imali dovoljno 

materijala da u stvari na neki način kažemo da li je ili nije u skladu, ali po onom našem 

saznanju, nisam pravnik, ali normalno se vodim i relevantnim mišljenjima u tom Odboru. 

Donesena je odluke da je u skladu, ali samo da ubuduće žele se pojašnjenja za druge točke iz 

različitih područja.  

 Ono što je moje pitanje, malo kada sam zagrebao u taj dokument, vidim da se UPU 

donosi samo za dio prostora kojeg obuhvaća GUP. Znači, konkretno pitanje je, zašto ako 

određeni akt obuhvaća neko područje, zašto samo radimo UP za taj neki dio, a ne ono što GUP 

kaže? Eto, konkretno me to zanima. 
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 IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Džepina molim vas odgovor, ako može. 

 

 MARINKO DŽEPINA – To područje je široko područje, privatni investitor je za svoju 

parcelu koju je on kupio i s kojom ima određene namjere da na toj tamo parceli sagradi i 

napravi. On je zatražio, na toj parceli koju je on kupio, koja je ukupne površine 1,52 hektara, 

za tu površinu da napravi on UPU i on će platiti taj iznos. Ukoliko Grad Samobor bude izvan 

tog područja imao odgovarajuće planove za napraviti na tim parcelama na tom području, a tu 

moram napomenuti da se radi o privatnom zemljištu, ne o gradskom zemljištu, određenih 

projekata na tom području sigurno da ćemo mi doraditi UPU, pa neće biti UPU I, nego UPU II 

ili III ili IV itd., kako se budu javljali investitori i kako Grad bude imao odgovarajućih svojih 

zahtjeva za tim područjem mi ćemo onda dalje širiti to područje. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Da li još netko ima pitanje? 

 

 ŽELJKO STANEC – Mislim, Matija je postavio konkretno pitanje, zašto na prostoru 

GUP postoji još UPU, to je pitanje. GUP Grada Samobora obuhvaća cijelo područje unutar 

granice, a UPU za veće prostora, to je akt nižeg reda, da se ti prostori na temelju UPU riješe. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Znam ja da je UPU pod akt GUP-a, ali ako GUP kaže da je 

određeno područje, a pitanje je išlo zašto se onda u cijelosti ne napravi za to područje, ako već 

akt kaže da Sveta Helena II obuhvaća područje ovo, zašto onda urbanistički onda isto to 

područje ne obuhvaća. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Džepina jel možete vi dati obrazloženje da 

završimo ovu točku. 

 

MARINKO DŽEPINA – Rekao sam da je to široko područje koje je taj UPU propisao, 

a ovdje se radi o jednom užem području. S obzirom da Grad Samobor u ovom trenutku nema 

nikakav plan na tom području napraviti, otkupiti zemljište, napraviti neki projekt, naravno da 

nema Grad niti interes niti će platiti izradu takvog jednog elaborata koji bi sadržavao daleko 

više ovih javnopravnih tijela i više uvjeta koji bi došli na temelju nekakvog elaborata. Vi da bi 

nešto napravili morate dostaviti točan idejni projekt, glavni projekt i vi na njega morate dobiti 

određene suglasnosti, a kako mi toga u ovom trenutku nemamo, imamo samo ovo što investitor 

hoće tako s tog osnova to područje stavljamo UPU Sveta Helena II. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li još netko ima kakvo pitanje po ovoj točci? 

Ako ne, dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Sveta Helena II. u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 

"za" i 1 „protiv“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 
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AD7.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog 

odluke o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog 

plana grada Samobora. 

Molim gosp. Džepinu da nam da obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje kratko uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a 

koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li ima pitanja po ovoj točki? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Prvo je bilo pitanje koje mi je u glavi sjelo, vidim da Plodine hoće 

proširiti parking. Da li je u GUP-u predviđeno da će taj prostor u slučaju kada bi zatrebalo da 

se Betonka širi na četiri trake? To je prvo pitanje. 

Drugo pitanje ide konkretno gdje je UPU Križnice, gdje investitor hoće graditi šoping 

centar ili što već, koliko sam ja vidio to je zona mješovite namjene, okružena je s jedne strane 

autobusnim kolodvorom, pa je tamo Imes, s druge strane Samoborka, Kofer klima itd. Sada mi 

je totalno nelogično ako je GUP predvidio nešto koje bi trebalo biti temelj svega da je već V. 

točkasta izmjena nečega. Koji je onda smisao GUP-a? Na kraju se još postavlja pitanje uz sve 

to, ako je to u interesu investitora zašto to piše pod člankom 11. izradu financiranja financiramo 

mi. Znači, u interesu investitora, a financiramo mi. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem na pitanju, gosp. Džepina izvolite. 

 

MARINKO DŽEPINA – Što se tiče cesta, ova cesta uz Plodine, a naravno to i vi znate, 

da Zakon o cestama je u skladu s Hrvatskim cestama i upravo ono što sam govorio javnopravna 

tijela kojima šaljemo, a jedno od tih javnopravnih tijela koji se moraju očitovati su i Hrvatske 

ceste. Tako da njihovo mišljenje kada  dobijemo, naravno poštujemo ga i ne možemo raditi 

suprotno onome što dobijemo od Hrvatskih cesta, to moramo ugraditi u ove V. točkaste izmjene 

GUP-a. 

Što se tiče ovog dijela vezanog za obuhvatu UPU Križnice od cca 12,43 hektara tamo 

je zona mješovite gradnje. Znači, u toj zoni mješovite gradnje trebalo je staviti da na tu površinu 

od 12,43 hektara se može napraviti ono što je i investitor zatražio u svom pismu namjere, a to 

je jedan opet centar koji će tamo na tom području se izgraditi. Znači, UPU Križnice sagledale 

bi se u toj točki 1.6 ili ID6 redefinirali bi se dijelovi izgrađeni dijelovi građevinskog područja 

planirani za urbanu obnovu s ciljem da se iz obaveze izrade UPU-a izdvoji površina od cca 

4,50 hektara. Znači 4,50 hektara bi se trebalo izdvojiti i zato je potrebno da se u ovim V. 

točkastim izmjenama GUP-a to izuzme iz tog pojasa i da investitor onda može na tom području 

napraviti ono što želi, a sukladno svim zakonskim propisima i našem GUP-u. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li ima netko još neko pitanje? 
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MATIJA HRŽIĆ – Ovo kod Plodina GUP je predvidio to ako bude potrebe radi 

prometa da Betonka bude s četiri trake. Zašto onda to dopuštamo proširenje, ako je GUP 

predvidio takvu mogućnost?  

Druga stvar, niste mi odgovorili ovo za financiranje, po meni je to, bit ću oprezan da se 

krivo ne izrazim, ali konkretno ako je nekomu u interesu, pogotovo trgovačkom centru kojih 

imamo već osam, nije da tvornica se gradi, onda bi on to trebao financirati kako je bilo i u 

prijašnjoj točki.  

Što se tiče tih 12 hektara, znači ,mi sada idemo s izmjenom  4,50 hektara, to je ogromna 

površina, pa zašto onda od tih 12,43 mi sada prenamjenjujemo samo 4,50 hektara, a ostatak ne 

prenamijenjujemo. Koliko će toga uopće ostati, ono će biti okruženo poslovno gospodarskim 

zonama, a stambeno, to po meni nema nikakve logike. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem, gosp. Džepina molim kratak odgovor. 

 

MARINKO DŽEPINA – Zaboravio sam reći najvažniju stvar da ove V. točkaste 

izmjene financiraju naravno oni koji i traže to. Znači ne financira Grad, nego investitori koji 

traže da se to napravi, oni su ti koji će platiti tu plansku prostornu dokumentaciju koja će se 

napraviti radi njih jer oni to i traže. 

Drugo, kada govorimo o Plodinama onda moram reći ono što sam rekao vezano uz cestu 

da očekujemo od Hrvatskih cesta da se jave, ali kada govorimo o Plodinama tu su oni tražili 

koeficijent izgrađenosti da im se poveća. Mi smo u našim prostorno planskim dokumentima u 

GUP-u imali 0,40%, a oni traže ne da se poveća nego da se smanji na 0,30%, što smo sukladno 

našim planskim dokumentima, kolega je tu koji vodi te dokumente i izdaje sve dokumente koji 

su potrebni od uporabne do onih svih papira koji su potrebni. U tom dijelu mi smo pristali na 

to da ta izgrađenost tog prostora bude povećana. Radi se znači o izgrađenosti, radi se o zelenilu 

koje je trebalo biti 30%, a mi ga sada stavljamo na 20%. Još je bio jedan uvjet, koliko me 

pamćenje služi, a govorimo o tome da od ceste od puta je trebalo biti odmaknuta širina zelenila 

10 metara, a u ovom dokumentu sada kojeg radimo će biti 5 metara, a sve sukladno prostorno 

planskoj dokumentaciji i našem GUP-u, jer imamo mogućnost to napraviti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Malo bih zaustavila raspravu. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Pogledajte u materijalu Prijedlog odluke članak 11. piše: 

„Financiranje izrade i donošenje V. točkastih izmjena i dopuna GUP-a osigurat će se iz 

Proračuna Grada Samobora“. To nije točno. 

 

ŽELJKO STANEC – Zanimljiva rasprava. Matija dobro postavlja pitanje, nekada je 

bilo u prostornom planu Grada Samobora predviđena dupla Betonka, znači dvije trake. 

Naravno da kako je sada situacija na području grada Samobora znamo da poslije dolazi 

Konzum, Samoborka, Četkara, Chromos i sve je to prosto više u gradu Samoboru neizvedivo. 

Grad Samobor je dobio zaobilaznicu koja se sada koristi i ponukani tim podatkom normalo je 

da se može na ovaj način, jer je već i približen cesti Konzum toliko i neće se to narušiti zato 

ćemo prihvatiti ovaj prijedlog. To je samo prijedlog za izradu točkastih, to mogu biti sve 

suglasnosti ne prikupljene, pa onda od toga ne bude apsolutno ništa. Njega je konkretno 

zanimalo kako se sada može to približiti Betonki kada su planirane tamo dvije trake, ako sam 

dobro shvatio. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Stranka Fokus je tražila pauzu, samo upozoravam 

članove stranke Fokus, neću gledati u gradonačelnicu, morat do sljedećeg puta osnovati klub, 
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jer po Poslovniku klubovi imaju pravo na pauze. Ovaj put ćete dobiti pauzu, a za sljedeći put 

vam molim lijepo obavijest o klubu vijećnika. 

Dajem pauzu od desetak minuta. 

 

MARINKO DŽEPINA – Samo moram reći da je ovaj puta gosp. Matija zaista u pravu, 

tu krivo piše, to će platiti investitori. 

 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od deset minuta. 

Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu po ovoj točki? 

Ako se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

odluke o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog 

plana grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 glasa „za“, 12 

„protiv“ i 4 „suzdržan“ donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Ne prihvaća se Prijedlog odluke o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o 

donošenju Generalnog urbanističkog plana grada Samobora te se isti vraća predlagatelju koji 

je dužan razmotriti mišljenja, primjedbe i prijedloge iznesene u raspravi na sjednici Gradskog 

vijeća. 

 

 

AD8.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o sklapanju dodatka ugovoru o osnivanju prava služnosti na javnim površinama u 

korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi izgradnje vodoopskrbnog 

cjevovoda Lug Samoborski – PS V. Jazbina – VS Otruševec. 

Molim gosp. Džepinu da da kratko obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje kratko uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a 

koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Da li se netko javlja za riječ? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o sklapanju 

dodatka ugovoru o osnivanju prava služnosti na javnim površinama u korist trgovačkog društva 

Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. radi izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda Lug Samoborski – PS 

V. Jazbina – VS Otruševec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

"za") donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

1. Odobrava se  sklapanje dodatka ugovoru o osnivanju prava služnosti s T.D. Vodoopskrba 

i odvodnja d.o.o., iz Zagreba, Folnegovićeva 1, OIB:83416546499,  sklopljenom 3. 11. 

2021. kojim Grad Samobor radi izgradnje građevine infrastrukturne namjene, 

vodoopskrbnog sustava korištenja voda – vodoopskrbni cjevovod Lug Samoborski - PS 

„V. Jazbina“ – VS „Otruševec“, na kč.br.1796/1 i kč. br. 1796/2, oboje upisane u  zk. ul. 

3411, k.o. Otruševec, osniva pravo služnosti, bez naknade,  u korist T.D.  Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o., Folnegovićeva 1, Zagreb, kao ovlaštenika prava služnosti, u tekstu kao što 

je dan u materijalima. 

2. Dozvoljava se, da se, bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u zemljišnim knjigama 

Općinskog suda u Novom Zagrebu, Stalne službe u Samoboru, Zemljišno – knjižnog 

odjela, na temelju ovog zaključka izvrši uknjižba služnosti za nekretnine opisane u točki 1. 

ovog zaključka  

 

 

AD9.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o otpisu potraživanja prema trgovačkim društvima radi nenaplativosti dospjelih 

obveza. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, te iznosi da ukupan iznos koji se otpisuje po svim 

ovim osnovama iznosi dva milijuna petsto devedeset tri tisuća sto šezdeset pet kuna. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor traži da se 

prije sjednice Gradskog vijeća dostavi konačan tekst zaključka dopunjen iznosima po svakom 

trgovačkom društvu te ukupnim iznosom tražbine koja se briše. 

Mislim da to nismo dobili, ali čuli smo da je ukupan iznos dva milijuna petsto i na tome 

ćemo se zadržati, dobro. 

 

MARINKO DŽEPINA – Ako mogu samo predsjednice dodati da za svaku od ovih 

sedamdeset tvrtki imam izliste, znači za svaku tvrtku imam karticu s njihovim dugovanjima. 

Kartica partnera po nivou i naknadi za sve ove tvrtke, tko želi, nalaze se kod mene i može ih 

dobiti na uvid., a ukupan iznos sam rekao. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Otvaram raspravu. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ – Gosp. Džepina glas vam se jako dobro drži, pa vam 

čestitam na tome, očigledno ste u dobroj formi. Mi ćemo svakako, tj. ja osobno, a nadam se i 

moje kolege iz Fokusa podržati ovu odluku i ovaj prijedlog.  

 Moje pitanje gosp. Džepini, danas je 15.09.2021., sami ste spomenuli da rješenje 

najstarije datira iz 2004. godine. Što se točno čekalo do danas i zašto baš mi u ovom trenutku 

donosimo ovu odluku?   
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MARINKO DŽEPINA – Ha, teško pitanje, moj odgovor će biti još teži, jer ja sam 

ovdje od 2018., tako da slabo mogu reći o problemima koji su bili 2004. Ono što smo krenuli 

raditi 2018. kada sam došao zapravo ovdje, jest da dva puta godišnje donosimo potraživanje ili 

dugovanja prema tvrtkama i obrtima koje nisu platile određenu naknadu koja se odnosi na ove 

tri stvari, komunalnu naknadu, spomeničku rentu, javna davanja, sukladno tome prijavljujemo 

i zato su ovi procesi, a najviše ih ima 2018. na ovamo kada sam pokrenuo taj proces i od tada 

su sudovi počeli užurbanije raditi, tako da se otvori na sudu taj predmet i odmah se zatvori kada 

se ustanovi, to pravnici bolje znaju, da oni ne mogu platiti pa se onda odmah automatski 

likvidiraju. 

Ako kolega pravnik bolje možda može to obrazložiti, ali ja sam rekao ovaj dio  vezan 

za 2018. ima ih najviše, jer na tome svake godine inzistiram. Ove godine su isto krenule ovrhe 

prema pravnim tijelima, a poslije će biti prema fizičkim osobama do kraja godine. Tako da 

revno pratimo dugovanje, jer smatramo da Grad mora brinuti o svojim financijama i to ćemo i 

nadalje činiti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa.  

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Prije svega hvala gosp. Džepini na odgovoru, no, međutim 

postoji neka poslovna praksa temeljem koje je propisano kada se nešto djeluje i u kojem roku, 

pretpostavljam. Vi govorite 2018. godine kao da je to nešto bilo jučer, to su tri godine. 

Smatramo ipak da trebamo biti, ako naglašavate da revno pratite i radite na tome, da se ovakve 

stvari ne smiju dopuštati. To je moje mišljenje. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o otpisu 

potraživanja prema trgovačkim društvima radi nenaplativosti dospjelih obveza. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

 

o otpisu potraživanja prema trgovačkim društvima radi nenaplativosti dospjelih obveza, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o otpisu potraživanja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD10.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o prihvaćanju informacije o provođenju katastarske izmjere u svrhu izrade katastra 

nekretnina na području grada Samobora za k.o. Rakovica.  

Molim gosp. Džepinu za uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao:  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Da li se netko javlja po ovoj točki? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju 

informacije o provođenju katastarske izmjere u svrhu izrade katastra nekretnina na području 

grada Samobora za k.o. Rakovica.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Prihvaća se informacija o provođenju katastarske izmjere u svrhu izrade katastra 

nekretnina na području Grada Samobora za k.o. Rakovica. 

2. Postupak javne nabave za geodetsko – katastarske usluge u svrhu izrade katastra 

nekretnina na području grada Samobora za katastarsku općinu Rakovica, sukladno 

Sporazumu o provođenju katastarske izmjere u svrhu izrade katastra nekretnina na 

području grada Samobora, provoditi će Državna geodetska uprava. 

 

 

AD11.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazim na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog 

odluke o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Samobor. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 

uime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JURO HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Samobor u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o imenovanju ravnateljice prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD12.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor. 

Molim gosp. Juru Horvata da da uvodno obrazloženje. 

 

JURO HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

statutarno – pravna pitanja predlaže da se u Odluku uvrsti odredba da će se vršitelj dužnosti 

imenovati na razdoblje ne duže od godine dana. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li ima pitanja po ovoj točki? 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima Sportski objekti Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor. 

 Tekst Odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva 

Komunalac d.o.o. 

Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da da kratko uvodno obrazloženje. 

 

 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

statutarno – pravna pitanja predlaže da se u konačan tekst zaključka uvrsti OIB svakog 

imenovanog člana Nadzornog odbora. 



28 

 

Otvaram raspravu. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Tražim pauzu u ime Kluba vijećnika SDP-a. 

 

 Predsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od pet minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

 Da li se netko javlja za raspravu? Evo, samo ja imam raspravu kratko. 

 S obzirom da se radi o Nadzornom odboru društva kojemu je stopostotni vlasnik Grad 

Samobor, a to je sada ova točka i sljedeća, mislim da su iste. Prošli puta je već bio prijedlog, 

pa je skinut sa sjednice, a ja sam imala jednu osobnu primjedbu. Smatram da od četrdeset tisuća 

Samoboraca koji su izabrali naše Gradsko vijeće stvarno ne možemo izabrati članove 

Nadzornog odbora Komunalca da nisu svi iz Samobora, mislim da je to malo neodgovorno 

prema biračkom tijelu. Podržati ću vaš prijedlog, na vama je odgovornost kako će Komunalac 

u budućnosti raditi, ali sam samo htjela napomenuti da mislim da od četrdeset tisuća 

Samoboraca ima dovoljno kvalitetnih i profesionalnih ljudi, bez obzira čije su stranke, struke i 

opredjeljenja da sjede u takvom Nadzornom odboru. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Ono što ja smatram pod ovom točkom je vezano uz osobu koja 

je sporna, koja nije s područja Samobora. Smatram da je dobro u nadzornim odborima imati 

nekoga tko je neutralan, neovisan i tko može izvana promotriti cijelu situaciju i dati 

konstruktivne komentare, i sa spektra njegove stručnosti. Često puta to daje bolje rezultate, 

tako da će i u ovom slučaju biti tako. Dakle, nije to na uštrb Samoboraca, nego naprotiv za, jel 

često puta osoba izvana može realnije sagledati situaciji i biti recimo neovisan i ajmo reći 

nepristran. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala na odgovoru, vi preuzimate naravno odgovornost 

za Komunalac. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Mi smo i na Odboru za izbor i imenovanja 

raspravljali o tome. Mislim da pratite diljem hrvatske različita imenovanja koja se događaju u 

različitim tijelima upravljanja u jedinicama lokalne samouprave, trgovačkim društvima, javnim 

ustanovama i slično. Posebna je situacija baš kod trgovačkih društava, posebice iz aspekta 

Zakona o sprečavanju sukoba interesa koji je u određenim izmjenama koji su neki 

gradonačelnici i načelnici poštivali, a neki nisu, pojavile su se dvojbe koji je zapravo ispravan, 

odnosno koji je zakon tu jači da se provodi procedura imenovanja. Ono što treba naglasiti da 

ovo Gradsko vijeće na neki način daje tu suglasnost, vaše je pravo direktno izabrati, odabrati 

članove takvih nadzornih odbora, jer je to nešto što proizlazi direktno iz Zakona o lokalnoj i 

područnoj samoupravi, gdje je to propisano, kao što ste i imenovali u upravna vijeća direktno, 

osim Zakona o knjižnicama koji je rekao da tu to baš bira Gradsko vijeća. Ovdje su se ispreplele 

te izmjene zakona koje su došle iz Zakona o sprečavanju sukoba interesa koji je propisao da se 

to obavijesti Gradsko vijeće tko će biti imenovan u te nadzorne odbore. Vi ste ta koja naravno 

s tim članovima preuzima odgovornost za upravljanje tim trgovačkim društvom, očekujete 

vjerojatno određena znanja i sposobnosti kao što ste i rekli. Ono što je odgovornost ovog 

Gradskog vijeća je ono što smo mi razmišljali da je na neki način važno da trgovačka društva 

imaju nadzorni odbor, jer je ovakva situacija mjesecima nezgodna da nema nadzornog odbora, 

može se dovesti onoga tko upravlja društvom, direktora i slično, ovdje Grad, jer je to trgovačko 

društvo koje je osnovano u stopostotnom udjelu od strane Grada. Tako da su razmišljanja bila 

bez obzira, naravno nismo sada ulazili u sve te životopise, postoji ta određena na neki način 
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dilema, da je netko iz nekog drugog područja, ovdje nikoga ne diskriminiram, ali moramo 

promišljati o svim stvarima koja pokrivaju ta trgovačka društva, posebice Komunalac koji ima 

različita područja, da li će ti ljudi znati sve one specifičnosti našeg područja. Dakle, samo kada 

krenete od groblja, groblja koja su vrlo specifična, kojih imate preko desetak, koja još nisu pod 

upravljanjem trgovačkog društva Komunalac i koje je vrlo specifično područje. Sada netko 

izvana, ok neovisan, trebat će mu vremena da pohvata cijelo to teritorijalno područje i da sve 

to pokrije i da sva ta znanja na neki način zna. Očito će se on možda više moći usredotočiti na 

određene stvari koje se tiču brojki i ekonomskog znanja, ali ovdje treba uvažiti da moramo 

promišljati o tome da posebice kod Komunalca je teško gledati samo u brojke, već morate 

razmišljati o cijelom području geografskom i slično.  

Isto tako i kod Odvodnje to je bila tema i ta aglomeracija i slično, pa samo apeliram na 

to da onda ipak u svemu vodimo brigu o specifičnosti Samobora, koje ima uistinu mnogo, samo 

dva gorja su, Samoborsko i Žumberačko, jedno i drugo su različita. Tako da je tu bila ta dvojba, 

ne sporimo, to je vaše pravo imenovati, a naravno vi ćete na kraju preuzeti tu odgovornost i s 

njima upravljati, a kroz naredni period, vjerujem, a i kroz Vijeće, će se vidjeti određeni rezultati 

rada.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li netko još ima raspravu po ovoj točki? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o nacrtu 

prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Komunalac d.o.o. predlažu se 

sljedeće osobe: 

 

- Damir Belanić, Krešimira Purića 17, Samobor, OIB: 76501455176 

- Snježana Grdović, Klokočevec Samoborski 101, Bregana, OIB: 73973684916 

- Renato Raguž, Travanjska 20, Zagreb, OIB: 37206449286 

- Mihaela Slamar, Molvička cesta 18, Molvice, Samobor, OIB: 51907804685 

- Dejan Murić, Strma 2a, Lug Samoborski, Bregana, OIB: 52599591374 

- Hrvoje Pemper, Svete Ane 23, Samobor, OIB: 44386989188 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

AD14.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva 

Odvodnja Samobor d.o.o. 

Gđa Horvat izvolite. 

 

 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 
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- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

 Otvaram raspravu. 

 

 ŽELJKO STANEC – To ćemo isto podržati, samo tu je još malo gora situacija. Dvije 

osobe direktno koje nisu vezane uz Samobor, mislim da bi o tome trebalo malo bolje razmisliti. 

Vi ćete na tome raditi, a tu je Sanja i Valentina sve pravno obrazložile, takav je zakon, dva 

zakona se isprepliću, u jednom vi direktno imenujete, a u drugom predstavničko tijelo i da 

previše oko toga ne gubimo vrijeme podržat ćemo to. Mislim da bi prije svega ljudi trebali 

poznavati Samobor, pogotovo što se tiče odvodnje, bez obzira što je Nadzorni odbor financijska 

kontrola, daleko od toga, ali financijska kontrola ovisi o poslovima gdje su u koje vrijeme i na 

koji način izvršeni. Mislim da je ono osnova kako za razvoj grada prostorno planiranje tako i 

za odvodnju poznavanje tog sustava i gdje se to nalazi. Mislim da ste trebali barem o tome 

malo voditi računa. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se netko još javlja za raspravu po ovoj točki? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o nacrtu 

prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva Odvodnja Samobor 

d.o.o. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. predlažu 

se sljedeće osobe: 

 

- Sandra Starjački, Braće Ribar 52, Bestovje, OIB: 27706710882 

- Renato Raguž, Travanjska 20, Zagreb, OIB: 37206449286 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

AD15.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o nacrtu prijedloga imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva 

Poduzetnički centar Samobor d.o.o. 

Gđa Horvat izvolite. 

 

 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da Odbor za 

statutarno – pravna pitanja predlaže da se u konačan tekst zaključka uvrsti OIB svakog 

imenovanog člana Nadzornog odbora. 

 

 Otvaram raspravu. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Isto tako o ovom je raspravljao i Odbor za izbor i 

imenovanja i apsolutno životopisi predloženih kandidata su vrlo dobri i reference su vrlo 

pozitivne, mislim da tu stvarno ništa nije sporno, ali bilo je rasprave oko toga jer su životopisi 

na engleskom jeziku pa je bila sugestija da isti budu na hrvatskom.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Od gosp. Klarića životopis je preveden na hrvatski. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Je, u redu, samo smo to htjeli napomenuli da su 

reference tih kandidata stvarno na visokom nivou, to se radi o Poduzetničkom centru, mislim 

da je predloženi kandidat jedan od vrhunskih poduzetnika s područja grada Samobora i želimo 

mu da doprinese radu Poduzetničkog centra, posebice Malom tehnopolisu kao jednom od 

inkubatora koji se nalazi na području grada Samobora i gdje se upravo poduzetništvo treba 

razvijati. Vjerujem da taj kandidat može u budućnosti pridonijeti kroz rad Nadzornog odbora 

da se još ojača više posebice Mali tehnopolis. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa na ovakvim riječima podrške. 

Zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o nacrtu prijedloga 

imenovanja članova Nadzornog odbora trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor 

d.o.o. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. 

predlažu se sljedeće osobe: 

 

- Bruno Kovačić, Obrtnička 9, Bregana, OIB: 07302982584 

- Ivan Klarić, Svetonedeljska 9, Samobor, OIB: 59692601826 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

AD16.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

radu trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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 Materijale ste dobili s dnevnim redom za ovu sjednicu, pa predlažem da krenemo na 

raspravu po ovoj točki, a gosp. Karoglan je ovdje otvoren za sva pitanja koja imate. Preveliki 

je materijal i predugo bi trajalo da sada svaku sljedeću točku usvajanja izvješća obrazlažu 

predlagatelji. 

 Izvješća su priložena u materijalima, svi ste ih mogli pročitati, pa nema razloga da sada 

ponovno čita, odnosno govori ono što je već predloženo. Sada samo ako imate kakvo pitanje 

za Komunalac. 

 Napominjem da je Komunalac prošle godine ostvario gubitak od 3,5 milijuna kuna, pa 

možda ipak netko povede raspravu o tome. 

 

 Otvaram raspravu. 

 

 ŽELJKO STANEC – Ne bude valjda isto ispalo kao i s mojim poštovanim 

pročelnikom Željkom Radovanićem, da baš nemam pojma da se nisam upisao na neki tečaj, 

no, međutim ipak smo Ivo i ja radili isto dugi niz godina.  

 Što se tiče trgovačkog društva Komunalac u izvješću je bilo napisano da je nekih od 

oko 3,5 milijuna kuna gubitak, stvarno iz opravdanih razloga, korona sve se to zna, nismo dizali 

cijene smeća, sve se to isto dobro zna. Stvarno bih zamolio gradonačelnicu da u nekom 

narednom periodu da prijedlog na koji način trgovačko društvo Komunalac da se sanira taj 

gubitak, da li preko programa, da li preko nekih drugih aktivnosti, naravno one koje su moguće 

zakonom. Evo, to sam samo htio reći, svi smo materijale pročitali, i to je to. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gosp. Stanecu. Gosp. Karoglan, hoćete se 

malo očitovati o ovome. 

 

 IVICA KAROGLAN – Dakle, evidentno je da je tu 3,5 milijuna, nešto malo manje od 

toga, i to je navedeno po stavkama zbog čega to je. Znamo da to je počevši od tržnice, zatim 

parkinga i sl., međutim otpad je taj koji nama radi problem gdje smo 1 milijun i 700 tisuća 

kuna s ovim prije rečeno kada se to zbroji dođete do 3,5 milijuna. Naravno da sam ja kao 

direktor odgovoran, jer vodim firmu. Međutim, sve aktivnosti koje smo mi sproveli u 2020., 

odnosno prije toga, kada je u pitanju razvrstavanje otpada, sam kriv ja, zato jer sam ja pokrenuo 

u Samoboru ovo što danas Samobor je, a to je da smo u godini dana prvi u Hrvatskoj razvrstali 

s 18% na 31,15%. Dakle, to je poprilično dobar broj, kupili smo, kao što i znate,  dvadeset tri 

tisuće kanti, sada je od fonda dobiveno deset tisuća kanti, pet tisuća plavih, pet tisuća žutih za 

plastiku i papir, prije toga petsto kontejnera od tisuću i sto litara. Što znači kada se to podijeli 

i Fond da zeleno svijetlo mi ćemo 2022. ili 2023. sigurno prječi onih famoznih pedeset posto i 

tek onda počinju problemi u Samoboru što se tiče financija. Ja sam dugo u ovom poslu, evo 

jedanaest godina tu, bavimo se opasnim otpadom, ukupno dvanaest godina sam na otpadu. 

Dakle, svi gradski vijećnici s predsjednicom, molim vas da se napravi koncensus, kao što je 

rekao i gosp. Stanec, prema gradonačelnici i zamjeniku, cjenike imamo. Dakle, opstati danas 

je naprosto nemoguće s ovim cijenama, a kada se sjetimo 2005. godine kada smo prestali voziti 

otpad na naš Trebež, a vozili smo ga na Jakuševac, tada smo imali 3 milijuna i dvjesto tisuća 

kuna godišnje, danas imao 7 milijuna kuna. Ja ću to malo ovako klasično da bude svima jasno. 

Mi imamo negdje cca trinaest tisuća korisnika, ako dignemo oko 20 do 30%, to su kante od 

120 do 240 litara, to vam je dvadesetak kuna maksimalnog povećanja po kantama od 240 litara, 

ovima malo niže, s istim brojem odvoza, to vam je 3 milijuna i sto dvadeset pet tisuća kuna. 

Dakle, s time smo mi riješili problem. Mislim da nitko u Samoboru neće ostati zakinut za tih 

dvjestotinjak kuna, a pomoći ćemo gradonačelnici i zamjeniku, sebi i svima, i u taj projekt 

jednostavno moramo ući.  
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Dakle, ja ne odustajem, naravno ako zato budem imao mandat, od projekta CGO Trebež 

i od javnog-privatnog partnerstva, radio sam na tome, govorio sam o tome i kada mi dođemo 

sutra u CGO Zagreb budite uvjereni da ta cijena CGO Zagreba bit će dobrano veće nego što bi 

mi imali danas kroz javno-privatno partnerstvo. Dakle, ta praksa će ući u hrvatsku, ako ne sutra, 

u vrlo kratko vrijeme, jer su se okolnosti u hrvatskoj promijenile. Napominjem da sam puno u 

ovom poslu godina i znam što govorim, a CGO Zagreb će biti isključivo za miješani komunalni 

otpad što nama u budućnosti odgovara, kada staviti kao uzor Sloveniju, oni imaju dvjesto tisuća 

tona godišnje što prerade, osamsto do devetsto tona koje deponiraju po dvjesto eura ili sto 

pedeset eura, ovisno o lokaciji. Dakle, to je nešto što nas čeka u budućnosti, to je vrlo, vrlo 

izazovno, ali je rješivo. Naravno i ono što sam tu i napisao, a nisam imao prilike to izreći, to 

revidirane cijena pogrebne usluge u Komunalcu gdje se cijene nisu revidirale od 2004. godine. 

Sve je otišlo gore, betoni, željezo, apsolutno sve, i mi te cijene usluge prema našima građanima 

ćemo morati podignuti, jer je isto tako nemoguće preživjeti s ovim cijenama.  

Mi dakle radimo permanentno s gubitkom i to se mora revidirati, volio bih ako 

gradonačelnica bude to htjela da se to argumentira, brojevi su egzaktni, to vam je četiristotinjak 

ukopa godišnje, radimo maksimalno, pedeset, šezdeset, maksimalno osamdeset grobnica na 

Otruševcu godišnje, to vam je dvadeset do pedeset tisuća kuna, a mi potrošimo sigurno 

dvadeset do pedeset tisuća kuna više nego to sve skupa košta. Dakle, cijene se apsolutno moraju 

revidirati i to su dvije bolne točke u Komunalcu, ima ih još, ali se mogu izdržati, smeće i usluga 

ukopa je nešto što je nama trenutno omča oko vrata. Ako ima tko šta još za pitati izvolite, bit 

ću slobodan odgovoriti. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Fascinira me činjenica da govorite da permanentno radite 

s gubitkom, a baš novu vlast dočeka prijedlog povećanja cijena, pa je moje pitanje konkretno. 

Kada ste zadnji put staroj vlasti predložili da cijene idu gore i što se po tom pitanju riješilo? 

 

 IVICA KAROGLAN – Budući da se sve snima nisam rekao permanentan gubitak, jer 

permanentno znači sljedivost, da bi bili gubici, ne znam niti ja, u unazad koliko godina. Dakle, 

imamo gubitak 2020. godine, imat ćemo i 2021. godine, s obzirom na situaciji kakva je, Covida 

i smeća. Evo, tu je svjedok, budući da su nova lica, gosp. Stanec i svi skupa, gdje ja svake 

godine s ove pozornice ili u Gradu sam tražio povećanje cijene usluge zbrinjavanja otpada, pa 

na žalost nije ništa. Pozivam sada poziciju i opoziciju da stavimo glave na kup i damo prijedlog 

od tuda gđi gradonačelnici da se podignu cijene usluge zbrinjavanja otpada, jer ćemo inače 

zatvoriti Komunalac. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Uglavnom o čemu ja slušam uvijek su se do sada spominjali 

prihodi, prihodi, a što je s rashodima. Konkretno ono što me zanima, uvijek fali para, treba 

dizati cijenu, ali mogu se i kresati rashodi. Konkretno me zanima, pa ćete to možda shvatiti 

politički, od 2009. godine do 2021. godine koliko se broj radnika povećao i uz odvajanje 

Odvodnje  iz Komunalca, meni se to čini da to dosta sisa novaca? Oprostite na izrazu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Karoglan, imate li možda odgovor? 

 

 IVICA KAROGLAN – Dakle, kada je u pitanju Odvodnja Samobor po Zakonu o 

vodnim uslugama, s obzirom na 255 km kanalizacijskog sustava u Samoboru, mi po zakonu 

moramo imati trideset dvoje zaposlenih, a sada ih imamo dvadeset šest. 

 Što se tiče Komunalca, kao što sam svom bivšem šefu, a to sam i rekao gradonačelnici 

što može potvrditi, da sam ja zapošljavao ljude u Komunalac, na način da sam predlagao treba 

mi taj i taj kadar, evo tu je gosp. Stanec pa može potvrditi. Kao što sam poslao i gradonačelnici 

popis radnih mjesta koje nama trebaju. Dakle, danas Komunalcu Samobor u operativnom 
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smislu treba tridesetak ljudi. Samo koja muka je bila kada smo morali imati službu dimnjačara, 

na ovo vaše pitanje predsjednice, godinu i pol dana smo radili na tome da bi dobili pet 

zaposlenih. Znači, iz Komunalca se nitko nije htio prešaltati, da se tako izrazim, u tu radnu 

jedinicu ili službu, nego smo ljude doveli iz Zaprešića izvana da delaju kod nas. Odgovorno 

tvrdim da trebamo ljude i na razvrstavanju otpada na našem Trebežu, da ne kažem ceste, zelene 

površine, na groblju. Nekada smo imali petnaest ljudi za ukop, sada ih imamo na papiru 

jedanaest, a kada ih imamo devet nitko sretniji od nas, većinom ih je sedam. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Hržić replika, izvolite. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Apsolutno se slažem s vama, vi imate manjak ljudi na terenu u 

operativi, ali ja govorim o administraciji. Znači, za kositi travu fali ljudi, a što se tiče 

administracije niste mi odgovorili na pitanje. Znači, svaki direktor zna povijest firme i 

sadašnjost. 2009. godine broj zaposlenih u Komunalcu i sada broj zaposlenih, samo to želim 

znati? 

 

 IVICA KAROGLAN – Uvaženi vijećniče niste spomenuli režije, već ste rekli koliko 

imate ljudi u Komunalcu od 2009. do danas, ja sam na to pitanje odgovorio. Međutim, ako 

hoćete režiju u postocima vam je to 19%, odnosno 19,7% Komunalac ima režije, od 252 ljudi 

19% čini se, u privatnim glavama, u privatnom sektoru čak i puno, međutim nas u periodu od 

dvije godine do tri očekuje odljev. O režiji pričam, iz režije će otići glavni inženjer društva 

VSS građevina, pravnik, dvoje iz financija, tako da ćemo imati užasno veliki problem ako 

danas nekoga ne zaposlimo, da dobije znanje od tih ljudi koji su, vjerujte mi, jako potkovani, 

imat ćemo strahovitih problema. Mi jesmo školovali unutar naše službe FRS kao mi to zovemo 

dvije dame koje su učile posao od kolegica. Evo, neki dan je preminula naša jedna kolegica, 

Bog joj da pokoj duši, vrsni knjigovođa i to je kiks sviju nas zašto nismo našli nekoga tko bi 

od nje učio posao, a imala ga je u malom prstu. To je recimo nešto što mogu reći i moj propust, 

ja sam njoj bio možda direktor dvije godine, nevažno. Evo, vidjet ćemo ako budemo živi i 

zdravi za dvije ili tri godine ćemo tražiti ljude koji će raditi u Komunalcu, a gotovih nema, 

vjerujte da ih nema. Ovih 19,7% je vrlo važan podatak s pogleda ljudi koji promatraju 

Komunalac sa svog stajališta, naravno, misle da ima režije koliko hoćeš, možda ima, vjerujem 

da ima par ljudi koje sam ja zaposlio osobno, koji bi se mogli preraspodijeliti, međutim, ovaj 

srž se ne smije dirati. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu? 

 

 DENIS MECZNER – Ostao bih na ovoj temi troškova osoblja, imamo na str. 11 ovog 

izvješća podatak da je plan za 2020. godinu trošak osoblja bio 28 milijuna i šest tisuća kuna, a 

da je ostvareno 29 milijuna i 232 tisuće kuna, ako ja dobro razumijem financije. To znači da je 

600 tisuća kuna više potrošeno na troškove osoblja samo u jednoj godini. Ako uzmemo u obzir 

da je 3 milijuna kuna nekakav minus Komunalca bio skoro 20%, ako su moji postoci točni. 

Zanima me kako je došlo do tako, po meni, relativno velike promjene? Pogotovo ako je u 2019. 

bilo 27 milijuna i 600 tisuća kuna, to je skoro 2 milijuna kuna razlike samo za troškove osoblja.  

 

 IVICA KAROGLAN – Meni je to vrlo jednostavno, vjerojatno vama neće biti. 

Međutim, tada mojom odlukom i načinom, uz suglasnost Grada Samobora, odnosno gosp. 

Staneca, jer smo najviše komunicirali. U jednom trenutku je bio odljev ljudi iz Komunalca, 

onda sam ja donio odluku povećati uvjete rada, posebno ove operativne službe, posebno groblja 

koje je išlo 30% na uvjete rada i tako je bilo i sa smećem cca 20 ili 25%, ceste nešto niže. Znači 

ovisno o tome tko je što radio, tako smo povećavali uvjete rada. To je nama dobrano našu 
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bilancu financijsku narušilo i nije mi žao napravio bih to opet, jer ljudi u operativi rade užasno 

težak posao. Ako hoćete mogu vam donijeti izliste od plaća koje nisu plaće dostojne čovjeku, 

možete mi ne vjerovati i to vam je najveći problem. Dakle, za par godina neće imati tko raditi 

u Komunalcu Samobor ovaj tip posla, to je na žalost tako i ono što mi moramo napraviti svi 

kao društvo pokušati iznaći financijsku snagu i povisiti osnovicu komunalčevim radnicima. 

Evo, idem u crkvu svaku nedjelju, viđam vašeg kolegu tu, jel tako, on dolazi s djecom i ženom, 

sada malo proširujem temu. Što je mene povrijedilo kao direktora, vi slušate radio, odete u 

crkvu, tamo partizan nešto govori, nema pojma, nikad nitko u medijskom prostoru Hrvata nije 

spomenuo moje kolege komunalce, kakav posao oni rade. Na udaru smo najviše od covida, 

kakva policija i ne znam niti ja tko, mi smo ukopavali mrtve koji su bili zaraženi covidom. To 

možda ovako malo izgleda banalno ali nije, a da ne pričam o smeću i o poslovima za raditi, 

bože sačuvaj, teški, a s druge strane vrlo opasni po život u nekim situacijama. Znači to vam je 

situacija dizanja uvjeta rada i zato je došlo do te razlike. 

 

MARTIN KOMES – Evo, jedna samo digresija. Radim na Hitnoj u Samoboru i mislim 

što se tiče covida da smo mi bili na prvoj liniji, radili smo po 24 sata dežurstva i dnevno sam 

prošao po petnaestak kuća od reanimacija i svašta nešto. Tako da se ne bih baš složio s vama 

da ste vi bili na prvoj liniji. 

Imam pitanje za vas, zašto je Samoborčeku i Autoturistu ukinuta peronizacija, znam da 

je postojala licenca za to, zašto Samoborček i Autoturist ne plaćaju tu peronizaciju? 

 

IVICA KAROGLAN – Odluka Skupštine. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Ima li još pitanja? 

 

ŽELJKO STANEC – Postavili ste pitanje za ovih 600 tisuća kuna, osobno na prijedlog 

gosp. direktora, on je u jedno vrijeme dao prijedlog za 107 radnika Komunalca, znači isključivo 

radnika, zelene površine, groblje, ceste, da bi želio povećati uvjete rada, kao Skupština društva 

to sam odobrio. Zalažem se da bi ti radnici, bilo to da su u vrtićima čistačice, ali sada govorim 

baš o radnicima, jer mene najviše smeta možda nerad, da oni imaju premale plaće i da treba 

voditi računa kako bi se onim ljudima koji najviše rade i o kojima grad ovisi, što je moguće 

dignuti te plaće, jer će teško na tržištu uopće naći takve radnike. Od 2009. pa do 2021., znači 

dvanaest godina, period od 2009. do 2013. to je bio red za posao, kako je vrijeme prolazilo 

jednostavno više nema radnika, doslovce nema radnika. Za grobara koliko god može iznaći se 

novaca neka se tim ljudima plati, kiša, snijeg, led, sunce, katastrofa je raditi. To sam odobrio 

kao Skupština društva. 

Što se tiče peronizacije, točno je, da je jedno vrijeme autobusni kolodvor bio 

kategoriziran, čini mi se B kategorije, pardon C kategorije. Da se ne bi sav taj prijevoz prelio 

na poskupljenje građanima karata, javni prijevoz znamo i sami u Samoboru nije profitabilan. 

Tko god misli da je profitabilan taj se doslovce vara, to su lokalne linije. Jedina profitabilna 

linija to je možda Braslovje – Rude – Samobor, eventualno Bregana – Samobor i naravno 

Samobor – Zagreb koji ne ovisi o nama, ovo sve ostalo je katastrofa (Žumberak, Klake, Noršić 

Selo, Jarušje, Medsave, Celine, Samoborski Otok itd.), da sada ne nabrajam dalje te mjesne 

odbore. Da ne dođe do povećavanja cijene jedini izlaz je bio da on uđe u D kategoriju, to sam 

isto kao Skupština društva na prijedlog Uprave društva odobrio. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu? 

Evo, ja ću samo s ovog mjesta, gđa gradonačelnice vi možete odgovarati na pitanja ali 

nemate pravo na raspravu jer niste vijećnik, ja ću reći svoje, pa ćemo vam dati minutu. 
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Da se ne zaboravi moje četiri godine rada u ovom Vijeću u prošlom sazivu, ja sam od 

2017. godine, kada sam prvi put u ovoj vijećnici imala prvu raspravu o Komunalcu, četiri 

godine sam raspravljala o istoj temi, i rekla sam da je Komunalac tempirana bomba koja će 

puknuti kada tad. Evo, to se sada pomalo događa u našem sazivu i neće nam biti ugodno, svi 

smo obećavali smanjenje i opterećenje građana, a sada gosp. Karoglan govori da moramo 

povećati cijene. Imamo sada novi Nadzorni odbor Komunalca velika je odgovornost na njima, 

velika je odgovornost na nama, velika je odgovornost na gradonačelnici. Nadam se da ćemo 

svi zajedno donijeti razumne odluke o budućem vremenu, jer Komunalac treba jednu ozbiljnu 

sanaciju i ozbiljno promišljanje na koji način riješiti ovu situaciju, jer nisu građani ti koji bi 

sada morali sanirati nešto što se godinama nije saniralo. Ne očekujem nikakav odgovor na ovu 

moju raspravu, samo sve molim da ozbiljno shvatite ovaj problem i da u budućim sjednicama 

ovog Vijeća, jer mi ćemo vjerojatno donositi odluke o promjenama cijena, ako stvarno do toga 

dođe, nećemo to moći objasniti građanima, u tom smislu vjerujem gradonačelnici da će se tu 

neke stvari promijeniti i da će sanacija započeti, pa možda neće doći do najgoreg scenarija. 

 

PETRA ŠKROBOT – Nadovezala bih se na vas, drago mi je da ste spomenuli ovo da 

se dugi niz godina raspravljalo o tome i da je baš mene dočekala ta čast da imam velike izazove 

pred sobom, a isto tako i vi kao predsjednica Gradskog vijeća i cijelo ovo Gradsko vijeće, jer 

naravno kao što je već i počelo, počelo je da je gradonačelnica kriva za sve. Drago mi je da će 

ući u zapisnik da se ipak te stvari provlače dugi niz godina, da nije ova gradonačelnica kriva 

za to. 

 

IVICA KAROGLAN – Dakle, nepobitno da je u svijetu tako i u nas Hrvata gđa 

Franceković, predsjednice Gradskog vijeća, bila korona. Zašto nisam bio 2019. godine u 

minusu? Molim vas lijepo, nije to pošteno niti lijepo od vas. Dakle, mi smo bili solventni 

apsolutno do korone i bili bi i dalje da nije bilo korone. Zašto mi je Odvodnja u pozitivi? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Gosp. Karoglan to smo raspravili 2017., 2018. i 2019., 

2020. je bila korona, ja vas ne prozivam u tom smislu već samo konstatiram činjenice, vi ste 

znali moje rasprave, da je tempirana bomba, da ne govorim o tome da nismo naplaćivali 

autobusni kolodvor, da je Grad servisirao kredit za autobusni kolodvor kroz dokapitalizacije i 

ostale financijske transakcije. Toga je bilo puno, ne znam da li će se tako nastaviti, ja se nadam 

da neće i da će svaka svota koja će biti upućena prema Komunalcu imati svoje stvarno 

obrazloženje, a ne biti skriveno. Vidjet ćemo što će budućnost donijeti. 

Da li se netko još javlja za raspravu? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Htio sam postaviti pitanje o kojim iznosima mi to pričamo o 

opraštanju, konkretno ovo što je Skupština donijela odluku, o kojoj cifri je to riječ? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Ne to nije bila odluka Skupštine, odnosno to nije bila 

odluka Vijeća, tako da za Skupštinu ne znam. 

 

 IVICA KAROGLAN – Radi se o peronizaciji, mogu se očitovati pismeno, ali mislim 

da je to nekakvih 100 tisuća eura. Mogu se očitovati pismeno, jer taj podatak imam, a ne mogu 

to ovako iz rukava. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Pa ćemo onda obavijestiti sve ostale vijećnike. 

 Da li još netko ima kakvo pitanje? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu trgovačkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2020. godinu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 9 glasova „za“ i 10 

„suzdržan“ donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Ne prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2020. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće 

o radu trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2020. godinu. 

 Materijale ste dobili uz poziv za ovu sjednicu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Da li ima pitanja za raspravu? 

Ukoliko nitko nema pitanje zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 8 glasova „za“ i 11 

„suzdržan“ donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Ne prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 

2020. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće 

o izvršenju programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobor za 2020. 

godinu. 

 Izvješće se dobili u materijalima za ovu sjednicu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Da li ima pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo, osvrnula bih se na neki način na tu proteklu 

2020. godinu, gdje se možda dovoljno u javnom prostoru nisu spominjale ove teme ili one 

teme. Ovdje bih dala jedan naglasak na kulturu, na činjenicu na sve što smo prolazili u vrijeme 

korona krize, posebice u kulturnoj sferi gdje su praktički svi bili u svojim kućama kako doći 

do kulture. Ovdje moram pohvaliti Gradsku knjižnicu koja je kao javna ustanova dala veliki 

obol da naši Samoborci i Samoborke mogu pratiti kulturni život. Jedna od jako lijepih stvari je 

bila uvođenje aplikacije gdje se na neki način knjižnica digitalizirala, da možete čitati literaturu 

na različitim uređajima. To je jedna od dobrih stvari, mislim da mnoge knjižnice u hrvatskoj to 

nisu realizirale, a samoborska knjižnica je. Kada se osvrnem na proteklo razdoblje i ono s čime 

ne mogu biti zadovoljna, da nisu riješeni bolji prostori Gradske knjižnice Samobor, ali nadam 

se da će u budućnosti biti načina. Evo, možda dobra ideja da se to upravo kandidira na 

potencijalne natječaje EU fondova, da se napiše jedan dobar projekt. Tu vidim predstavnike 

različitih sfera našeg Samobora i u civilnom društvu i slično, pa mislim da se tu može naći jako 

dobra ideja i da se zapravo sve to poveže. Postoje primjeri dobre prakse, tipa Koprivnica kako 

je izvukla sredstva za to. Eto, mi to nismo uspjeli, nadam se da će se naći načina da to u 

budućnosti uspije. To je jedna od javnih ustanova koja to zasigurno sada u Samoboru zaslužuje. 

Sretno, i čestitam na novom mandatu izabranoj ravnateljici. Nadam se da će i dalje Gradska 

knjižnica Samobor biti primjer drugim knjižnicama koje postoje u Zagrebačkoj županiji. 

Mislim da je to knjižnica s najvećim fondom, ako se ne varam, ne znam kako Velika Gorica 

nismo to nikada uspoređivali, ali vjerujem da je jer tu dolaze studenti iz drugih gradova tražiti 

literaturu i slično, pa neka tako i ostane. Želim vam da radite i u boljim prostorima i da se 

možete još više razvijati. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem gđi Horvat Iveković. Da li se još netko javlja 

za raspravu po ovoj točki? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju programa rada 

i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobor za 2020. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske 

knjižnice za 2020. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće 

o radu i poslovanju te izvješće o izvršenju financijskog plana Pučkog otvorenog učilišta 

Samobor za 2020. godinu. 

 Materijale ste dobili s pozivom za ovu sjednicu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo, dopustite mi još malo jer se i ovdje moram 

osvrnuti na rad Pučkog otvorenog učilišta, specifične javne ustanove na području grada 

Samobora koja ima široki spektar djelovanja, pokriva i obrazovanje i kulturu i kino i slično. 

Dakle, imamo i ovaj Centar za mlade u kojemu sada boravimo, a kojim upravlja Pučko 

otvoreno učilište. Isto tako u korona krizi dalo je veliki doprinos, općenito u radu s mladima i 

kulturi i slično. Rade uistinu dobre programe da svi možemo biti zadovoljni i ponosni što 

imamo takvo učilište. Evo, zahvaljujem im se na svemu što su radili, vjerujem da će i pred 

njima u novom razdoblju biti novi izazovi na koje će znati odgovoriti. Isto na neki način želim 

izraziti neku zahvalnost, a to ćemo i kroz samo glasanje potvrditi. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem. Da li se netko još javlja za raspravu? 

Ukoliko ne zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i poslovanju te 

izvješće o izvršenju financijskog plana Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i poslovanju te godišnje izvješće o izvršenju financijskog 

plana Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 2020. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće o 

izvršenju programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog 

muzeja za 2020. godinu. 

 Materijale ste dobili uz poziv za sjednicu. 

 Tko želi raspravljati po ovoj točki? 

 

 Vijećnica Nika Fleiss priča s mjesta bez da je tražila riječ pa se isto ne unosi u 

zapisnik. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Pozvala bih vas poštovana vijećnice postoji način 

na koji se trebate javiti, znam ovo je treća sjednica, tek je početak rada, a Gradska vijeća traju. 

Ok, drago mi je da ste prejudicirali nešto što ću ja govoriti, ali ja ću se osvrnuti jer mislim da 

je to moje pravo. Ne razumijem zbog čega vas to iritira. 

 Htjela sam reći da se nadam da nakon određenih poteškoća koje su bile, od čega ne 

treba bježati, u javnoj ustanovi Samoborski muzej, da su napravljeni određeni iskoraci, da je 

približena i modernizirana. Možemo mahati glavom i kolutati očima, ali rekla bih da trebamo 
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istaknuti i dati na neki način naglasak kulturi, jer često se u javnom prostoru upravo kultura 

nekako zanemaruje, a svi smo mi imali u svojim programima, upravo to, da želimo da se u 

kulturi u Samoboru još više raspravlja. Ne znam zašto onda kada se govori o kulturi odmah je 

to dosadno i iritantno. Nisam se ovdje namjeravala hvaliti ili ako to tako ispada, ja se 

ispričavam. Znam ono staru Samoborsku, sama hvala niš ne vala. Ok, nama su birači svoje 

rekli, ne trebate nam i vi to trljati na nos, ali ako je nešto bilo pozitivno i ako je nešto bilo 

negativno uvijek sam spremna za razgovor i reći ako nešto nije bilo dobro. To je moja obveza 

reći nešto o tome sada kao gradske vijećnice.  

 Nadam se da će u budućnosti Samoborski muzej i dalje raditi iskorake, to može, 

dokazalo se. Evo, želim vam sreću, nisam htjela biti dosadna, ako je tako ispalo, ispričavam se. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Tko se sljedeći javlja za raspravu? 

 

 MAJA GRAČANIN – Samo bih htjela ukazati da je ovo način na koji treba 

raspravljati, znači, dignuti ruku, javiti se i govoriti po Poslovniku, pa molim da upozorite 

vijećnike.  

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala lijepa na upozorenju. 

 Da li ima još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Kaže, predmet: „Izvješće o izvršenju programa rada i razvitka te 

financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2020. godinu.“ 

Konkretno tu nisam čuo niti o jednoj kuni, niti o programu rada, niti o planu, o nečemu. 

Prvo, to bi netko trebao doći isprezentirati, a tu imamo samo, mi smo ovako, mi smo onako, to 

je bilo lijepo, krasno. Znači, onda možemo reći to je besmisleno, utopik.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Kolega Hržić, svi ste dobili materijale za ovu točku pa 

ste mogli te materijale pogledati prije sjednice, a unutra su vam financijski podaci i sve to što 

ste vi sada prozvali. Zato sam rekla da nema uvodnog obrazloženja. 

Da li se netko dalje javlja za raspravu? 

Ukoliko ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju programa 

rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2020. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i 

godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2020. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 
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IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zajednice tehničke kulture grada Samobora za 2020. 

godinu. 

 Materijale ste dobili s pozivom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zajednice tehničke kulture grada Samobora za 2020. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (10 

„za“ i 7 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zajednice tehničke kulture grada 

Samobora za 2020. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD22.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2020. godinu. 

Materijale za ovo točku dobili ste s pozivom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 

2020. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - 

Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2020. godinu. 

Materijale za ovo točku dobili ste s pozivom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2020. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - 

Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2020. godinu. 

Materijale za ovo točku dobili ste s pozivom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 
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Prihvaća se Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2020. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda – 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 2020. 

godinu. 

Materijale za ovo točku dobili ste s pozivom. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa Samobor za 2020. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (9 

„za“ i 8 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa 

Samobor za 2020. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - 

Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj i 

kolovoz 2021. godine. 

Molim gosp. Željka Radovanića da nam da kratko uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje kratko uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, 

a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu je održao: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ukoliko se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj i 

kolovoz 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe za srpanj i kolovoz 2021. 

godinu utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2021. godinu i projekciji za 2022. i 2023. 

godinu u tekstu kako slijedi: 

- sredstva proračunske zalihe za srpanj i kolovoz 2021. godine, utvrđena u Proračunu 

Grada Samobora za 2021. godinu i projekciji za 2022. i 2023. godinu, nisu 

korištena. 

 

 

AD27.) 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - 

Ostale informacije. 

  

 Ima li netko još nešto reći na ovoj sjednici? 

Ukoliko nema zaključujem 3. sjednicu Gradskog vijeća, te se nam da će sljedeće Vijeće 

trajati kraće, ali nikad se ne zna. 

 Vi koji ste se prijavili za obuku dobit će obavijest točno s rasporedom. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a dnevni red je iscrpljen predsjednica 

Gradskog vijeća zaključuje 3 . sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 18.40 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA         PROČELNICA                  PREDSJEDNICA 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dip. iur.        Irena Franceković, mag. oec. 

 

 


